
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання двадцять шостої сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       12 - 13 жовтня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять шостої сесії міської ради 
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна, Почтовюк Андрій Борисович), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Іванян 
Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій Анатолійович, Угніч Григорій 
Анатолійович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання двадцять шостої 
сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 24 депутата. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

Оголосив ХХVІ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 
 

(Звучав Гімн України) 



Малецький В.О. - міський голова 
 
 На пленарне засідання ХXVІ сесії Кременчуцької міської ради VII 
скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, т.в.о. начальника Управління патрульної 
поліції в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани.  

 
СКЛАД 

секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  
VII скликання 

 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 
3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
СКЛАД 

лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 
VII скликання 

 
1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  

   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Іванян Геннадій Михайлович            - від фракції «Опозиційний блок» 
 
4. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
5. Піддубна Оксана Миколаївна             - позафракційна 
 
6. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
 
 



Малецький В.О. - міський голова 
 

Шановні депутати, присутні! 
 
             Нагороджується Подякою міського голови ЗИКОВА ІРИНА 
СЕРГІЇВНА – особистий тренер спортсменки - тренер-викладач 
Кременчуцької філії Полтавського регіонального центру з фізичної культури і 
спорту інвалідів «Інваспорт», за сумлінну працю, вагомий особистий внесок у 
розвиток фізичної культури і спорту, високий професіоналізм, підготовку 
чемпіонки та дворазової срібної призерки чемпіонату світу з легкої атлетики 
2017 року Кобзар Наталії та примноження спортивної слави міста. 

(вручення нагороди) 
 

Нагороджуються Подякою міського голови: 
- майор служби цивільного захисту КОРСУН ВОЛОДИМИР 
ВОЛОДИМИРОВИЧ, начальник відділу цивільного захисту Кременчуцького 
міськрайонного управління Головного управління державної служби з 
надзвичайних ситуацій України у Полтавській області, за проявлену мужність, 
відвагу при ліквідації пожежі, вмілу організацію гасіння та злагодженість дій 
особового складу державних пожежно-рятувальних підрозділів; 
- капітан служби цивільного захисту СУШКО ОЛЕКСАНДР ВАСИЛЬОВИЧ, 
начальник   16   державної   пожежно-рятувальної   частини   (м.Кременчук)  
2 державного пожежно-рятувального загону (м.Кременчук) Головного 
управління державної служби з надзвичайних ситуацій України у Полтавській 
області, за проявлену мужність, відвагу при ліквідації пожежі, вмілу 
організацію гасіння та злагодженість дій особового складу державних 
пожежно-рятувальних підрозділів; 
- ПАЩЕНКО РОМАН МИКОЛАЙОВИЧ, головний лісничий ДП 
«Кременчуцький лісгосп», за активну участь в організації пожежі в лісовому 
масиві, проявлену особисту мужність та відвагу при її ліквідації. 
 
           Нагороджуються Почесною грамотою виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради: 
- майор служби цивільного захисту ВОВНЯНКО СЕРГІЙ 
БОЛЕСЛАВОВИЧ, заступник начальника загону - начальник 15 державної 
пожежно-рятувальної частини (м.Кременчук) 2 державного пожежно-
рятувального загону (м.Кременчук) Головного управління державної служби з 
надзвичайних ситуацій України у Полтавській області, за проявлену мужність, 
відвагу при ліквідації пожежі, вмілу організацію гасіння та злагодженість дій 
особового складу державних пожежно-рятувальних підрозділів; 
- майор служби цивільного захисту СПОДАРЕЦЬ ВОЛОДИМИР 
ВОЛОДИМИРОВИЧ, начальник чергової зміни (м.Кременчук) оперативно-
координаційного центру Головного управління державної служби з 
надзвичайних ситуацій України у Полтавській області, за проявлену мужність, 
відвагу при ліквідації пожежі, вмілу організацію гасіння та злагодженість дій 
особового складу державних пожежно-рятувальних підрозділів. 



       Нагороджуються Грамотою виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради: 
- сержант служби цивільного захисту ГАЛЕЦЬ ОЛЕКСІЙ 
КОСТЯНТИНОВИЧ, пожежний рятувальник 27 державної пожежно-
рятувальної частини Головного управління державної служби з надзвичайних 
ситуацій України у Полтавській області з охорони об’єктів (ПАТ 
«Кременчуцький колісний завод»), за проявлену мужність, відвагу при 
ліквідації пожежі, вмілу організацію гасіння та злагодженість дій особового 
складу державних пожежно-рятувальних підрозділів; 
- прапорщик служби цивільного захисту ПИРІГ ВОЛОДИМИР 
ВІКТОРОВИЧ, командир відділення 14 державної пожежно-рятувальної 
частини (м.Кременчук) 2 державного пожежно-рятувального загону 
(м.Кременчук) Головного управління державної служби з надзвичайних 
ситуацій України у Полтавській області, за проявлену мужність, відвагу при 
ліквідації пожежі, вмілу організацію гасіння та злагодженість дій особового 
складу державних пожежно-рятувальних підрозділів. 

(вручення нагород) 
 

Шановні депутати, присутні! 
 
     Дозвольте поздоровити депутатів, які відсвяткували свій день народження 
між пленарними засіданнями: 
- Сідерка Тетяна Анатоліївна – відсвяткувала свій день народження –  
08 вересня 2017 року (1971 р.), 
 
- Погрібний Сергій Миколайович – відсвяткував свій день народження –  
12 вересня 2017 (1958 р.), 
 
 - Мельник Сергій Вікторович - відсвяткував свій день народження –  
14 вересня 2017 року (1966 р.), 
 
- Макаров Андрій Ігорович – відсвяткував свій день народження – 15 вересня  
2017 року (1995 р.), 
 
- Прокоп Олександр Едуардович – відсвяткував свій день народження –  
26 вересня 2017 року (1955 р.), 
 
- Коркішко Олександр Леонідович –  відсвяткував свій день народження –  
02 жовтня 2017 року (1959 р.), 
 
- Роженко Олександр Анатолійович - відсвяткував свій день народження –  
06 жовтня 2017 року (1965р.). 
 

Згідно з розпорядженням від 26.09.2017 № 281 – Р «Про скликання 
XХVI   сесії   Кременчуцької   міської   ради   Полтавської   області  
VII скликання»   виносяться такі питання: 
 



1. Про встановлення побратимства між містами Кременчук та Алітус 
(Литовська Республіка). 
 
Доповідає: Кавунник Д. В. – депутат міської ради 
 
2.  Про вступ Кременчуцької міської ради Полтавської області до Асоціації 
«Полтавська обласна Асоціація органів місцевого самоврядування». 
 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
 
3. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 11.09.2017 № 943, від 11.09.2017 № 953, від 11.09.2017 
№ 942. 
 
Доповідають: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                                    фінансового управління 
                         Доценко М.М. – в.о. директора департаменту соціального 
                                                     захисту населення та питань АТО 
 
4. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 02 березня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок вільного 
залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                              фінансового управління 
 
5. Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                              фінансового управління 
 
6.  Про затвердження програми покращення обслуговування отримувачів  
послуг Пенсійного фонду України в місті Кременчуці на 2017-2018 роки. 
 
Доповідає: Ареп'єв Р.М. – начальник Кременчуцького об’єднаного управ- 
                                              ління Пенсійного фонду України Полтавської 
                                              області 
Співдоповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та 
                                                      звітності – головний бухгалтер 
 
7. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23.12.2015 
«Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Міненко А.А.- головний спеціаліст по мобілізаційній роботі 
 
8.  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23.12.2015 
«Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» (Інспекція державного 



архітектурно - будівельного контролю Кременчуцької міської ради Полтавської 
області). 
 
Доповідає: Лазоріва О.О. – начальник інспекції державного архітектурно - 
                                              будівельного контролю 
 
9. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23 грудня 
2015 року «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
                                                     енергетики 
 
10. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
 
11. Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво зовнішніх 
інженерних мереж поза межами земельної ділянки в рахунок сплати пайового  
внеску на розвиток інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури м. 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління економіки 
 
12.  Про надання ПрАТ «Крюківбудтехмонтаж» розстрочки по сплаті пайових 
коштів на розвиток інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури м. 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління економіки 
 
13. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 04 квітня 
2017 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради» від 22 
грудня 2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 
2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Мартиненко А.Г. – в.о.начальника управління з питань надзви- 
                                                     чайних ситуацій та цивільного захисту 
                                                     населення 
 
14.  Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно-комп'ютер- 
                                                  них технологій 
 



15. Про внесення змін до Програми перспективного розвитку «Освіта 
Кременчука» на 2017- 2020 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
 
16. Про затвердження положення про Кременчуцький міський центр соціальних 
служб для сім'ї, дітей та молоді в новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї дітей та 
                                                    молоді 
 
17.  Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 1» 
 м. Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
18. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 1» м. Кременчука на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
19.  Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 2» 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
20. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 2» м. Кременчука на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
21. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 3» 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
22. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 3» м. Кременчука на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 



23. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
24. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Кременчуцька міська лікарня «Правобережна». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
25. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня 
«Правобережна» на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
26. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня ім.О.Т.Богаєвського». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
27. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня 
ім.О.Т.Богаєвського» на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
28. Про затвердження передавальних актів від 08 вересня 2017 року про 
передачу від Третьої міської лікарні та Міської лікарні № 4 м. Кременчука до 
комунального некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного 
лікування «Кременчуцька»» майна, майнових прав та інших обов’язків. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
29. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07 вересня 
2017 року «Про реорганізацію комунальних закладів Центри первинної медико-
санітарної допомоги № 1,2,3 шляхом перетворення». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
 
30. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників анти терористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.директора департаменту соціального захисту 



                                                населення та питань АТО  
 
31. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016 року «Про 
затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень в  
м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
Співдоповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питань 
                                                       внутрішньої політики 
 
32. Про визначення  орендної плати за нежитлові приміщення в місті 
Кременчуці. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
 
33. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
 
34. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження комплексної програми 
розвитку комунального підприємства «Муніципальна поліція» Кременчуцької 
міської ради Полтавської області на 2017-2018 роки». 
 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна поліція» 
 
35. Про    внесення    змін   до   рішення   Кременчуцької   міської    ради    від 
29 листопада 2016 року «Про створення комунального підприємства 
«Муніципальна поліція» Кременчуцької міської ради Полтавської області». 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна поліція» 
 
36. Про погодження заходів щодо реструктуризації заборгованості 
комунального підприємства «Теплоенерго» за спожитий природний газ. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 
 
37. Про надання згоди комунальному підприємству «Теплоенерго» на відкриття 
кредитної лінії. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 
 
38. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016 року «Про 
внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 2015 року 



«Про затвердження міської Програми розвитку зовнішнього освітлення м. 
Кременчука «Світло» на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
39. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо - мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
40. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми утримання та 
поточного ремонту мереж зовнішнього освітлення вулиць та засобів 
регулювання дорожнього руху (світлофорних об’єктів) м. Кременчука на 2017 
рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
41. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
 
42. Про затвердження нової редакції «Програми розвитку комунального 
госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства «Автозаводське» 
та забезпечення належного утримання майна комунальної власності, що 
знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої 
рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від 29 листопада 
2016 року. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло О.І. – директор КГЖЕП «Автозаводське» 
 
43. Про визначення переможця інвестиційного конкурсу в рамках державно-
приватного партнерства. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  
                                                     центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                     розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
44. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 31 травня 2016 року «Про залучення кредиту НЕФКО для 
фінансування   інвестиційного   проекту   «Термомодернізація  дитячого  садка 
№ 32 та модернізація вуличного освітлення міста Кременчук Полтавської 
області». 
 



Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  
                                                     центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                     розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
45. Про затвердження Програми по створенню геоінформаційної системи 
містобудівного кадастру (ГІС МК) у м. Кременчуці на 2018 рік. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та 
                                                    архітектури 
 
46. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
47. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
48. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам  в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
49. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
50. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
51.  Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
52. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
53. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 



54. Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
55. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
56.  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
57. Про поновлення договору оренди землі № 040954800005 від 23.01.2009, 
укладеного між Кременчуцькою міською радою та Литвиновою С.Є. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
58. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
59. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
60.  Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
61. Різне. 
 
 Малецький В.О. – міський голова 
 

Повідомив, що будуть зміни до порядку денного сесії, черговості питань. 
Запропонував проект порядку денного ХXVІ сесії міської ради прийняти за 
основу. 

 
   Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -0 
 
 
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Пропозиції до проектів рішень оформлені на підставі 4 протоколів 
постійних депутатських комісій (голови комісій Шевченко М.І., Таценюк В.Д., 
Плескун О.В., Терещенко Д.Ю.), не оформлені відповідно до Регламенту 
протоколи депутатських комісій (голови комісій Ульянов Р.А., Котляр В.Ю.) 
 
Малецький В.О. – міський голова   

 
Шановні депутати! Під час розгляду матеріалів на засіданнях 

депутатських  комісій надійшли наступні зміни до проекту порядку 
денного. 

У зв’язку з тим, що підприємством ПрАТ «Крюківбудтехмонтаж» 
сплачений в повному обсязі пайовий внесок на розвиток інженерно-
транспортної та соціальної інфраструктури міста по об’єкту будівництва 
багатоповерхового житлового будинку з вбудованим нежитловими 
приміщеннями на першому поверсі по вул. Троїцькій в районі житлового 
будинку № 40-А, управління економіки пропонує зняти з розгляду порядку 
денного проект рішення № 12 «Про надання ПрАТ «Крюківбудтехмонтаж» 
розстрочки по сплаті пайових коштів на розвиток інженерно-транспортной 
та соціальної інфраструктури м. Кременчука». 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(проект рішення виключено з розгляду порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова    
 

Розглянувши звернення юридичних та фізичних осіб, управління 
земельних ресурсів пропонує включити додатково наступні проекти рішень: 
1. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 

 2. Про погодження технічних  документацій із землеустрою щодо 
поділу та об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 



(розглянуто на депутатських комісіях) 
 

 Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 

Малецький В.О. – міський голова   
 
З метою забезпечення ефективного, результативного і цільового 

використання бюджетних коштів, фінансове управління пропонує включити 
додатково до порядку денного проекти рішень: 
3. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 07 вересня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок 
вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                               фінансового управління 
(на комісіях проект рішення не розглядався) 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
4. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
                                               фінансового управління 
(на комісіях проект рішення не розглядався) 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
 
 Пропонується включити додатковий проект рішення: 
5. Про присвоєння новозбудованому малому броньованому 
артилерійському катеру Військово-Морських Сил Збройних Сил України 
іменної назви «Кременчук». 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 



(на комісіях проект рішення не розглядався) 
 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 (проект рішення включено до порядку денного) 
 
Малецький В.О. – міський голова   
  

Від депутата Кременчуцької міської ради надійшов проект рішення: 
6. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1093. 
Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради 
(на комісіях проект рішення не розглядався) 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від політичної франції «Об’єднання   
(з місця)                «САМОПОМІЧ»  
 
 Запропонувала проект рішення «Про скасування рішення виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 10.10.2017  
№ 1093» розглянути першим питанням порядку денного. 

 
Голосували:  «за» - 16 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 12 

(процедурно рішення прийнято) 
 (проект рішення включено до порядку денного) 

 
Малецький В.О. – міський голова   
 
 Поставив на голосування зміну черговості питань. 

 
Голосували:  «за» - 19 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 11 

(пропозиція приймається) 
 

Проінформував про депутатські запити та заяви, що надійшли до 
секретаріату, запропонував включити їх до порядку денного сесії. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 
 
 



Порядок денний та регламент роботи  
    ХХVІ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Депутатський запит про створення комісії з вивчення питання облаштування 
кнопками виклику входів до магазинів, не обладнаних пандусами,  та 
розміщення роздрукованих прайсів  з переліком товарів першої необхідності 
для зручності придбання їх громадянами з особливими потребами, які 
пересуваються на інвалідних візках 
 
Інформує: Угніч Г.А. – депутат міської ради від фракції «Поруч» 
(5 хв.)      
 
2.Депутатський запит про прискорення прийняття законопроекту №6605 «Про 
внесення змін до Закону України «Про статус ветеранів війни, гарантії їх 
соціального захисту» щодо гарантій забезпечення земельними ділянками 
ветеранів війни або надання цій категорії громадян грошової компенсації.    
 
Інформує: Костромінов С.А. – депутат міської ради від партії «Радикальна  
(5 хв.)                                         партія «Оляга Ляшка» 
 
3.Депутатський запит про заборону незаконного розповсюдження та 
розміщення в місті Кременчуці реклами російською мовою. 
 
Інформує: Костромінов С.А. – депутат міської ради від партії «Радикальна  
(5 хв.)                                         партія «Оляга Ляшка» 
 
4. Депутатський запит щодо підстав зменшення орендної плати за користування 
земельною ділянкою сестрою нардепа Шаповалова по вул.Флотській, 10 у 
м.Кременчуці 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 
5. Заява депутата щодо тиску на її доньку після озвучення резонансного 
питання щодо отримання з бюджету пільгового кредиту на житло високо 
посадовцями Пищитою та Проценком 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 
6. Заява депутата щодо звернення до депутатів міської ради захистити громаду 
від підвищення тарифів. 
 
Інформує: Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(5 хв.)                                      
 



7. Заява депутата про запрошення депутатського корпусу, міського голови до 
участі в обговоренні проблем, пов’язаних з розбудовою Біланівського 
родовища. 
 
Інформує : Павленко Г.М. – депутат міської ради політичної фракції 
(5 хв.)                                      «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
8. Депутатський запит про впорядкування руху транспорту у дворах будинків 
№37 на просп.Свободи та №45 у пров.Героїв Бреста й вирішення питання 
встановлення дорожніх знаків, що обмежуватимуть паркування та пересування 
автомобілів на зазначеній прибудинковій території. 
 
Інформує: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(5 хв.) 
 
9. Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093 
 
Доповідає:  Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 
(10 хв.) 
 
10.Про встановлення побратимства між містами Кременчук та Алітус 
(Литовська Республіка). 
 
Доповідає: Кавунник Д. В. – депутат міської ради 
(10 хв.) 
 
11.Про вступ Кременчуцької міської ради Полтавської області до Асоціації 
«Полтавська обласна Асоціація органів місцевого самоврядування». 
 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
(10 хв.) 
 
12. Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 11.09.2017 № 943, від 11.09.2017 № 953, від 
11.09.2017 № 942. 
 
Доповідають: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)      фінансового управління 
                       Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
                                                    соціального  захисту населення                  
                                                    та питань АТО 
 
13. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 02 березня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок вільного 
залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 



(10 хв.)                                  фінансового управління 
 
14. Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)                                  фінансового управління 
 
15. Про затвердження програми покращення обслуговування отримувачів  
послуг Пенсійного фонду України в місті Кременчуці на 2017-2018 роки. 
 
Доповідає: Ареп'єв Р.М. – начальник Кременчуцького об’єднаного управ- 
                                              ління Пенсійного фонду України Полтавської 
                                              області 
Співдоповідач: Костюк В.М. – начальник відділу бухгалтерського обліку та 
(10 хв.)                                         звітності – головний бухгалтер 
 
16. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23.12.2015 
«Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Міненко А.А.- головний спеціаліст по мобілізаційній роботі 
(10 хв.) 
 
17.  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23.12.2015 
«Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих органів 
Кременчуцької міської ради VII скликання» (Інспекція державного 
архітектурно - будівельного контролю Кременчуцької міської ради Полтавської 
області). 
 
Доповідає: Лазоріва О.О. – начальник інспекції державного архітектурно – 
(10 хв.)                                            будівельного контролю 
 
18. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 23 грудня 
2015 року «Про затвердження структури та граничної чисельності виконавчих 
органів Кременчуцької міської ради VII скликання». 
 
Доповідає: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу енергоменеджменту та 
(10 хв.)                                        енергетики 
 
19. Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження програми 
економічного і соціального розвитку м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Здойма М.В. – начальник управління економіки 
(10 хв.) 
 
20. Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво зовнішніх 
інженерних мереж поза межами земельної ділянки в рахунок сплати пайового  



внеску на розвиток інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури м. 
Кременчука. 
 
Доповідає: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління економіки 
(10 хв.) 
 
21. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 04 квітня 
2017 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради» від 22 
грудня 2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 
2016-2018 роки». 
 
Доповідає: Мартиненко А.Г. – в.о.начальника управління з питань надзви- 
(10 хв.)                                         чайних ситуацій та цивільного захисту 
                                                     населення 
 
22.  Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014 року «Про 
затвердження Програми інформатизації міста Кременчука на 2014-2018 роки». 
 
Доповідає: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому міської ради 
Співдоповідач: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно-комп'ютер- 
(10 хв.)                                     них технологій 
 
23. Про внесення змін до Програми перспективного розвитку «Освіта 
Кременчука» на 2017- 2020 роки. 
 
Доповідає: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 
(10 хв.) 
 
24. Про затвердження положення про Кременчуцький міський центр соціальних 
служб для сім'ї, дітей та молоді в новій редакції. 
 
Доповідає: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах сім'ї дітей та 
(10 хв.)                                       молоді 
 
25. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 1» 
 м. Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
26. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 1» м. Кременчука на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 



27. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 2» м. 
Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
28. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 2» м. Кременчука на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
29. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги № 3» 
м. Кременчука. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
30. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 3» м. Кременчука на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
31. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування 
«Кременчуцька»» на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
32. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Кременчуцька міська лікарня «Правобережна». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
33. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня 
«Правобережна» на 2017 -2019 роки». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 



34. Про затвердження статуту комунального некомерційного медичного 
підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня ім.О.Т.Богаєвського». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
35. Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня 
ім.О.Т.Богаєвського» на 2017-2019 роки. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
36. Про затвердження передавальних актів від 08 вересня 2017 року про 
передачу від Третьої міської лікарні та Міської лікарні № 4 м. Кременчука до 
комунального некомерційного медичного підприємства «Лікарня інтенсивного 
лікування «Кременчуцька»» майна, майнових прав та інших обов’язків. 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
37. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 07 вересня 
2017 року «Про реорганізацію комунальних закладів Центри первинної медико-
санітарної допомоги № 1,2,3 шляхом перетворення». 
 
Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони здоров'я 
(10 хв.) 
 
38. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської комплексної програми 
соціальної підтримки учасників антитерористичної операції, членів їх сімей, 
членів сімей загиблих учасників анти терористичної операції, внутрішньо 
переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і волонтерських 
об'єднань на 2017 рік». 
 
Доповідає: Доценко М.М. – в.о.директора департаменту соціального захисту 
(10 хв.)                                   населення та питань АТО  
 
39. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016 року «Про 
затвердження Комплексної програми профілактики правопорушень в  
м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
Співдоповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з питан 
(10 хв.)                                          внутрішньої політики 
 
40. Про визначення  орендної плати за нежитлові приміщення в місті 
Кременчуці. 



 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
(10 хв.) 
 
41. Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності територіальної 
громади міста Кременчука та реєстрацію права власності. 
 
Доповідає: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського майна 
(10 хв.) 
 
42. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження комплексної програми 
розвитку комунального підприємства «Муніципальна поліція» Кременчуцької 
міської ради Полтавської області на 2017-2018 роки». 
 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна поліція» 
(10 хв.) 
 
43. Про    внесення    змін   до   рішення   Кременчуцької   міської    ради    від 
29 листопада 2016 року «Про створення комунального підприємства 
«Муніципальна поліція» Кременчуцької міської ради Полтавської області». 
 
Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна поліція» 
(10 хв.) 
 
44.Про погодження заходів щодо реструктуризації заборгованості 
комунального підприємства «Теплоенерго» за спожитий природний газ. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 
(10 хв.) 
 
45. Про надання згоди комунальному підприємству «Теплоенерго» на відкриття 
кредитної лінії. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 
(10 хв.) 
 
46. Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016 року «Про 
внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від 22 грудня 2015 року 
«Про затвердження міської Програми розвитку зовнішнього освітлення м. 
Кременчука «Світло» на 2016-2020 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.) 



47. Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013 року «Про 
затвердження міської Програми розвитку дорожньо - мостового господарства у 
м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.) 
 
48. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 29 листопада 2016 року «Про затвердження Програми утримання та 
поточного ремонту мереж зовнішнього освітлення вулиць та засобів 
регулювання дорожнього руху (світлофорних об’єктів) м. Кременчука на 2017 
рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.) 
 
49. Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017 року «Про 
затвердження Програми фінансової підтримки комунальних підприємств  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(10 хв.) 
 
50. Про затвердження нової редакції «Програми розвитку комунального 
госпрозрахункового житлово-експлуатаційного підприємства «Автозаводське» 
та забезпечення належного утримання майна комунальної власності, що 
знаходиться на балансі підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої 
рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від 29 листопада 
2016 року. 
 
Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
Співдоповідач: Кійло О.І. – директор КГЖЕП «Автозаводське» 
(10 хв.) 
 
51. Про визначення переможця інвестиційного конкурсу в рамках державно-
приватного партнерства. 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  
(10 хв.)      центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                    розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
52. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 31 травня 2016 року «Про залучення кредиту НЕФКО для 
фінансування   інвестиційного   проекту   «Термомодернізація  дитячого  садка 
№ 32 та модернізація вуличного освітлення міста Кременчук Полтавської 
області». 
 
Доповідає: Бедрацький П.В. – заступник директора КП «Кременчуцький  



(10 хв.)                                        центр міжнародних зв’язків та економічного 
                                                     розвитку міста «Кременчук Інвест»    
 
53. Про затвердження Програми по створенню геоінформаційної системи 
містобудівного кадастру (ГІС МК) у м. Кременчуці на 2018 рік. 
 
Доповідає: Волощенко О.Г. – начальник управління містобудування та 
(10 хв.)                                       архітектури 
 
54. Про припинення права користування земельними ділянками. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
55. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
56. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) громадянам  в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
57. Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
58. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду 
громадянам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
59.  Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
60. Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 



61. Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
62. Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об'єднання земельних 
ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
63. Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
64.  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
65. Про поновлення договору оренди землі № 040954800005 від 23.01.2009, 
укладеного між Кременчуцькою міською радою та Литвиновою С.Є. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
66. Про надання земельних ділянок в постійне користування в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
67. Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у 
 м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
68.  Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 
ділянки несільськогосподарського призначення для продажу із земель 
комунальної власності в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
69. Про зміну цільового призначення земельних ділянок в м. Кременчуці. 



Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
70. Про погодження технічних  документацій із землеустрою щодо поділу та 
об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
 
Доповідає: Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
(10 хв.) 
 
71. Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 07 вересня 2017 року «Про виділення коштів за рахунок вільного 
залишку бюджетних коштів станом на 01.01.2017 року». 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
 (10 хв.)         фінансового управління 
 
72. Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів 
станом на 01.01.2017 року. 
 
Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови – начальник 
(10 хв.)         фінансового управління 
 
73. Про присвоєння новозбудованому малому броньованому артилерійському 
катеру Військово-Морських Сил Збройних Сил України іменної назви 
«Кременчук». 
 
Доповідає: Малецький В.О. – міський голова 
(10 хв.) 
 
74.Різне  
(30 хв.) 

 
Голосували: «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(порядок денний затверджено в цілому) 
 
Малецький В.О. - міський голова  
 

Запропонував час розгляду питань визначати в процесі обговорення в 
залежності від кількості депутатів, які захочуть брати участь у цьому процесі.  
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
1.СЛУХАЛИ:   Депутатський запит про створення комісії з вивчення питання  
                           облаштування кнопками виклику входів до магазинів, не  
                           обладнаних пандусами,  та розміщення роздрукованих прайсів   



                           з переліком товарів першої необхідності для зручності  
                           придбання їх громадянами з особливими потребами, які  
                           пересуваються на інвалідних візках. 
                           Інформував: Угніч Г.А. – депутат міської ради від фракції  
                                                                       «Поруч» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
2. СЛУХАЛИ: Депутатський запит про прискорення прийняття законопроекту  
                          №6605 «Про внесення змін до Закону України «Про статус  
                          ветеранів війни, гарантії їх соціального захисту» щодо гарантій  
                          забезпечення земельними ділянками ветеранів війни або  
                          надання цій категорії громадян грошової компенсації.    
                          Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від партії   
                                                                                  «Радикальна партія «Оляга  
                                                                                    Ляшка» 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 

 
      Голосували: «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит про заборону незаконного розповсюдження  
                           та розміщення в місті Кременчуці реклами російською мовою. 
                           Інформував: Костромінов С.А. – депутат міської ради від партії  
                                                                            «Радикальна партія «Оляга Ляшка» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ: підтримати депутатський запит (додається). 
 
                                      Голосували: «за» - 23 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит щодо підстав зменшення орендної плати за  
                          користування земельною ділянкою сестрою нардепа  



                          Шаповалова по вул.Флотській, 10 у м.Кременчуці. 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(депутатський запит зачитано) 
 
 ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 

 
      Голосували: «за» - 4 

«утрималось» - 5 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 21 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Павленко Г.М. попросила зарахувати її голос «за», всього «за» - 5). 
 
5. СЛУХАЛИ:  Заява депутата щодо тиску на її доньку після озвучення  
                           резонансного питання щодо отримання з бюджету пільгового  
                           кредиту на житло високопосадовцями Пищитою та Проценком. 
                           Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(заяву заслухано) 
 
6. СЛУХАЛИ: Заява депутата щодо звернення до депутатів міської ради     
                          захистити громаду від підвищення тарифів. 
                          Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради,  
                                                                                позафракційна 

(заяву заслухано) 
 
7. СЛУХАЛИ: Заява депутата про запрошення депутатського корпусу, міського  
                          голови до участі в обговоренні проблем, пов’язаних з  
                          розбудовою Біланівського родовища. 
                          Інформувала : Павленко Г.М. – депутат міської ради політичної  
                                                                                фракції «Об’єднання  
                                                                                САМОПОМІЧ» 

(заяву заслухано) 
 

(Громадський активіст Жоган Ю. виніс хліб – сіль та вручив міському 
голові). 

 
8.СЛУХАЛИ: Депутатський запит про впорядкування руху транспорту у дворах  
                         будинків №37 на просп.Свободи та № 45 у пров.Героїв Бреста й  
                         вирішення питання встановлення дорожніх знаків, що  
                         обмежуватимуть паркування та пересування автомобілів на  
                         зазначеній прибудинковій території. 



                         Інформував: Шибашов В.В. – депутат міської ради від фракції  
                                                                            «Рідне місто» 
      (депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:   підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:         «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
9.СЛУХАЛИ: Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької  
                         міської ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1093. 
                         Доповідач:  Піддубна О.М. – депутат міської ради,  

    позафракційна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зачитав зауваження юридичного управління виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради відносно підготовленого проекту рішення 
депутатом Кременчуцької міської ради Піддубною О.М. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що на попередніх пленарних засіданнях Кременчуцької міської 
ради було прийнято ряд подібних рішень відносно підвищення тарифів на деякі 
послуги у м. Кременчуці.  
 Зауважив, що міський владі потрібно було знайти інші варіанти 
погашення заборгованості КП «Теплоенерго», а не за рахунок підняття тарифів 
для мешканців міста. 
 Наголосив, що після підняття тарифів КП «Теплоенерго» і інші 
підприємства міста піднімуть свої тарифи.  
 Підкреслив, що на засіданні його профільної постійної депутатської 
комісії була озвучена пропозиція провести перемови з КВБЗ для обговорення 
питання по передачі Кременчуцької ТЕЦ на баланс міста для економії коштів 
мешканців міста. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від політичної фракції «Об’єднання   
                               «САМОПОМІЧ»  
 
 Зауважила, що прийняття такого ріщення виконавчим комітетом 
Кременчуцької міської ради було не виваженим і не розумним. Наголосила, що 
по всій території України не були підняті тарифи на теплопостачання.  



 Зазначила, що керівництву міста потрібно було винайти інші резерви для 
фінансування комунального підприємства. Закликала підтримати проект 
рішення «Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1093». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Зазначив, що в словах депутата Павленко Г.М. є багато раціональних 
речей. Наголосив, що потрібно терміново проводити заміну тепломереж. 
Зауважив, що підняття тарифу покриває лише поточні витрати КП 
«Теплоенерго» і дозволить не нарощувати нові борги. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА   
                            ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 

Зазначив, що депутатам Кременчуцької міської ради потрібно прийняти 
виважене рішення та врегулювати тарифи не в більшу і не в меншу сторони. 
Зауважив, що наразі встановлений тариф не покриває навіть поточних витрат. 
Запропонував створити комісію, яка чітко та виважено розбереться в питанні 
підняття тарифів, та надасть висновки: потрібно їх підвищувати чи ні.  
 
Кавунник Д.В. – депутат міської ради, голова фракції «Радикальна партія  
                              «ОЛЕГА ЛЯШКА» 
 
 Зазначив, що вивчав рішення виконавчого комітету Кременчуцької 
міської ради про підняття тарифів не один день. Наголосив, що рішення є дуже 
проблемним, відповідальним та складним. 
 Запропонував вивчити питання підняття тарифів додатково. Підкреслив, 
що наразі КП «Теплоенерго» знаходиться в незадовільному стані.  
 
Курченко – Гай В.П. - депутат міської ради від фракції «Радикальна партія  
                                         «ОЛЕГА ЛЯШКА» 
 
 Висловив свою точку зору відносно питання енергомодернізації, 
зменшення тарифікації та інших проблемних питань. Наголосив, що потрібно 
провести кадрові зміни відносно керівництва КП «Теплоенерго». Зазначив, що 
важливо закласти кошти в бюджет на енергомодернізацію.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Наголосив, що кошти в бюджеті будуть закладені для підтримки 
комунальних підприємств міста відповідно до Програми підтримки 
комунальних підприємств.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 



 Зазначила, що підняття тарифів на тепло знаходиться виключно в 
компетенції органів місцевого самоврядування. Наголосила, що відносно 
економічного обґрунтування підняття тарифів міська влада взагалі ні з ким не 
радилась та приймала самостійне рішення. Навела статистичні дані відносно 
тарифів на тепло по Україні в цілому.  
 Прокоментувала зауваження юридичного відділу виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради відносно підготовленого нею проекту рішення 
«Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093». 
 Підкреслила, що рішення виконавчого комітету № 1093 від 10.10.2017 
року було прийнято з порушення норм діючого чинного законодавства (строк 
оприлюднення, проведення відкритого слухання).  
 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто» 
  

Зазначив, що фракція «Рідне місто» підтримує проект рішення «Про 
скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093». Наголосив, що потрібно детально 
вивчити ситуацію відносно підняття тарифів та знайти оптимальне рішення для 
громади та комунального підприємства.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що коли у власності КВБЗ були усі тепломережі Правобережжя, 
не було жодних проблем з постачанням горячої води  та тепла. Наголосив, що, 
нажаль, ніхто з депутатів Кременчуцької міської ради не прийшов на засідання 
виконавчого комітету та не відстоював свою позицію щодо підняття тарифів. 
Висловив свою точку зору щодо підтримки проекту рішення «Про скасування 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 10.10.2017 № 1093». 
 
Красовський К. В. – голова Кременчуцької МО ВО «Свобода»  
 
 Зазначив, що на засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради, коли приймалося рішення відносно підняття тарифів на тепло, були 
присутні лише громадські активісти. Наголосив, що місто Кременчук займає 
друге місце по України по підняттю тарифів на тепло.  

Закликав депутатів підтримати проект рішення «Про скасування рішення 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
10.10.2017 № 1093». 
 
Кшевінський С.- ветеран АТО, член партії «Національний корпус» 
   
 Закликав депутатів підтримати проект рішення «Про скасування рішення 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 



10.10.2017 № 1093». Зазначив, що рішення виконавчого комітету є геноцидом 
проти кременчужан.  

Висловив пропозиції з приводу вирішення питання по відняттю тарифів, а 
саме: 

1. Створення незалежної експертної комісії з профільних фахівців і 
представників громадських організацій: 

- дослідження обґрунтованості існуючих тарифів і їх підвищення; 
- визначення комплекса і кошториса робіт, необхідних для повноцінної 

роботи КП «Теплоенерго»; 
- дослідження джерел для видобування тепла: паливо, місцеві 

підприємства; 
- залучення досвідчених галузевих фахівців; 
- знаходження джерел фінансування. 

Фінансування роботи комісії покласти на міськвиконком. Комісія має 
тимчасовий характер і працює до моменту вирішення поставлених задач. 
 

2. Задачі комісії: 
- створення адекватного тарифа на опалення і гарячу воду; 
- створення проекта комплексного ремонта трубопроводів і теплотрас, що 

перебувають у господарстві КП «Теплоенерго» ; 
- створення і ініціювання реалізації програми встановлення лічильнів тепла 

і гарячої води (малозабезпеченим верствам населення за рахунок міського 
бюджета); 

- створення проекта ефективних енергозберігаючих систем. 
 

3. Винайти ресурси для виконання поставлених задач пропонуємо: 
- кошти на комплексний ремонт виділити з міського бюджету, для цього 

скоротити витрати на комунальне господарство Кременчука, взяти кошти 
екологічного податку; 

- залучення кредитних коштів з Європейського банка реконструкції і 
розвитку; 

- членів комісії задучити з мешканців Кременчука, а саме: галузевих 
фахівців з Національного університета ім.. Михайла Остроградського та 
інших, представників громадськості зі спілок ветеранів АТО. 

 
4. Доручити депутатам міської ради підготувати і надіслати звернення 

до Верховної Ради України та Кабінета Міністрів України щодо 
збільшення соціальних норм споживання комунальних послуг ЖКГ. 

Таким чином ініціювати перехід від радянських норм до Європейських 
стандартів. 

До виконання задач, поставлених перед комісією, залишити тарифи без змін 
за рахунок міського бюджету. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  



 Попросив Кшевінського С. надати свої письмові пропозиції до апарату 
міської ради. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст, голова громадської організації  
                                «Автомайдан Кременчук» 
 
 Наголосив, що потрібно провести  повторні громадські слухання відносно 
підняття тарифів.  Закликав депутатів підтримати проект рішення «Про 
скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093». 
 
Знайденко М. І. – пенсіонер, мешканець м.Кременчука 
 
 Висловив свою точку зору відносно підняття тарифів на тепло.  
 
Коновалова Л.О. – пенсіонерка, мешканка м.Кременчука 
 
 Закликала провести повторні громадські слухання відносно  підняття 
тарифів на тепло. 
 
Кравченко О. – ветеран АТО, громадський активіст 
 
 Зазначив, що депутати Кременчуцької міської ради не можуть приймати 
належні  та виважені рішення. Зауважив, що тарифи на тепло повинні 
залишатися на попередньому рівні.  
 
Сосов В.О. – пенсіонер, громадський активіст 
 
 Закликав депутатів підтримати проект рішення «Про скасування рішення 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 
10.10.2017 № 1093». 
 
Ткаченко О. – голова асоціації «ОСББ Кременчук» 
 
 Висловив свою точку зору відносно термомодернізації житлового фонду.  
 
Плескач А. – представник організації  «Громадський споживчий контроль» 
 
 Зазначив, що підняті тарифи  не відповідають  дійсності. Зауважив, що 
конфлікти між громадськістю та міською владою створює сама міська влада. 
 
Романов І. – мешканець міста Кременчука 
 
 Закликав не підіймати тарифи на тепло. 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували: «за» - 16 
«утрималось» - 5 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив перерву в роботі сесії до 14.00 год.   
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 23 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію, яка надійшла від депутатів Кременчуцької міської 
ради, а саме : 
-  «…Показати поіменне голосування по питанню  порядку денного «Про 
скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093…». 
 

(На табло було показано поіменне голосування по питанню №1 порядку 
денного «Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської 
ради Полтавської області від 10.10.2017 № 1093»). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію, яка надійшла від депутатів Кременчуцької міської 
ради Павленко Г.М., Піддубної О.М., Порицького М.М., Сідерки Т.А. щодо 
повернення до голосування по питанню № 1 порядку денного «Про скасування 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 10.10.2017 № 1093». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування.  



Голосували:         «за» - 14 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 5 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 Повторно поставив питання № 1 порядку денного «Про скасування 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 10.10.2017 № 1093» на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували: «за» - 13 
«утрималось» - 5 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Роженко О.А. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
14). 
 

(Після голосування по питанню № 1 порядку денного «Про скасування 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 10.10.2017 № 1093» громадські активісти, мешканці міста Кременчука 
заблокували трибуну Президії).  
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від політичної фракції «Батьківщина» 
 
 Привітав з днем народження начальника інспекції з Державного 
архітектурно – будівельного контролю Лазоріву О.О. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив перерву в роботі сесії до 16.30 год.   
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 22 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Запропонував на базі управління житлово – комунального господарства 
та профільної  постійної депутатської комісії створити комісію за участю 
спеціалістів, усіх бажаючих громадських активістів та  представників КП 
«Теплоенерго». Скористатися терміном два тижні до моменту вступу в дію 
нових тарифів та  додатково вивчити тарифи. 
 Зазначив, якщо комісія прийде до обґрунтованого висновку щодо 
порушень під час тарифоутворення – винести рішення цієї комісії на засідання 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради і відповідним чином 
підкорегувати тарифи.  
 Зауважив, що тарифи були оприлюднені на офіційному веб – порталі 
Кременчуцької міської ради 01.09.2017 року. 
 

(Красовський К.В. перешкоджав міському голові говорити в мікрофон. 
Малецький В.О. просив зафіксувати втручання в роботу системи органів 

місцевого самоврядування) 
 

Павленко Г.М. – депутат міської ради від полтічної фракції «Об’єднання  
                               «САМОПОМІЧ» 
 
 Запропонувала призупинити дію рішення виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та до 01.11.2017 року створити експертну комісію 
у складі відповідних спеціалістів, громадських активістів, депутатів 
Кременчуцької міської ради, які детально вивчать ситуацію відносно 
тарифікації та нададуть обґрунтовані висновки.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що готовий створити відповідну комісію, яка надасть 
обґрунтований висновок.   

 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст, голова громадської організації  
                                 «Автомайдан Кременчук» 
 
 Закликав зібрати виконавчий комітет та повернути діючі тарифи.  

 
Красовський К. – голова Кременчуцької МО ВО «Свобода»  
 
 Зазначив, що депутати Кременчуцької міської ради повинні заблокувати 
роботу пленарного засідання ради до вирішення питання відносно підняття 
тарифів.  
 
10.СЛУХАЛИ:  Про встановлення побратимства між містами Кременчук та  
                           Алітус (Литовська Республіка). 
                           Доповідач: Кавунник Д. В. – депутат міської ради 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 

 
Голосували:  «за» - 18 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування.  
 
Голосували:         «за» - 19 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Провів сигнальну реєстрацію. Присутні в залі 22 депутати, відсутні – 21. 
Необхідний кворим є.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -0 

 
11.СЛУХАЛИ: Про вступ Кременчуцької міської ради Полтавської області до  
                           Асоціації «Полтавська обласна Асоціація органів місцевого  
                           самоврядування». 
                           Доповідач: Малецький В.О. – міський голова 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 0 



«проти» - 0 
«не голосувало» -4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запросив голів фракцій на перемови. 

Висловив пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 10.00 год. 
13.10.2017 року. 

Надав протокольне доручення управлінню житлово – комунального 
господарства: 

- підготувати проект розпорядження міського голови про створення комісії  
по питанню вивчення тарифа КП «Теплоенерго» з метою наступного 
корегування даного тарифу у разі виявлення помилок. До складу комісії в 
обов’язковому порядку включити: представників КП «Теплоенерго», 
представників управління житлово – комунального господарства, депутатів 
Кременчуцької міської ради (за згодою) та громадських активістів (за згодою). 
 

Голосували:  «за» - 22 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

(процедурно рішення прийнято) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Оголосив перерву в роботі сесії до 10.00 год. 13 жовтня 2017 року. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



ПРОТОКОЛ 
продовження пленарного засідання двадцять шостої сесії  

Кременчуцької міської ради VIІ скликання 
 
 

м. Кременчук       13 жовтня 2017 року 
         Велика зала міської ради 
         10.00 год. 
 

Президія сесії: 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  

Головуючий на пленарному засіданні двадцять шостої сесії міської ради 
VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав слово Митрофановій Ірині. 
 
Митрофанова І. – громадський активіст 
 
 Звернулався до депутатів Кременчуцької міської ради та усіх присутніх в 
залі засідання з проханням надати матеріальну допомогу пораненому бійцю 
АТО. Запросила робити посильні внески до скриньки. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Запросив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 

Данилівна, Шляхова Ольга Олегівна, Почтовюк Андрій Борисови), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Іванян 
Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій Анатолійович, Угніч Григорій 
Анатолійович) бути готовими до роботи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що продовження засідання 
двадцять шостої сесії міської ради проводиться з використанням електронної 
системи голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалося 23 депутата. Необхідний кворум для 
продовження сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. - міський голова 



 На пленарне засідання ХXVІ сесії Кременчуцької міської ради VII 
скликання запрошені: депутат Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
члени виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, керівник 
Кременчуцької місцевої прокуратури, начальник Кременчуцького міського 
відділу ГУ НП в Полтавській області, т.в.о. начальника Управління патрульної 
поліції в м. Кременчуці, начальник управління СБУ м. Кременчука в 
Полтавській області, начальник Кременчуцького міськрайонного відділу 
Управління державної служби України з НС у Полтавській області, Єпископ 
Кременчуцький і Лубенський Владика Ніколай, Благочинний Кременчуцького 
округу УПЦ КП протоієрей отець Володимир, керівники структурних 
підрозділів виконавчого комітету Кременчуцької міської ради, акредитовані 
засоби масової інформації, громадськість міста, кременчужани.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування 
по питанню № 2 порядку денного «Про вступ Кременчуцької міської ради 
Полтавської області до Асоціації «Полтавська обласна Асоціація органів 
місцевого самоврядування». 
 

Голосували:         «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
11.СЛУХАЛИ:  Про вступ Кременчуцької міської ради Полтавської області до  
                            Асоціації «Полтавська обласна Асоціація органів місцевого  
                            самоврядування». 
                            Доповідач: Малецький В.О. – міський голова 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив питання на голосування за основу і в цілому. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

Голосували:  «за» - 24 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Зазначив, що під час перерви в роботі сесії до міського голови надійшли 
заяви від депутатів Кременчуцької міської ради, громадських активістів та 
мешканців міста. 
 Озвучив заяви: 

«… До депутата Кременчуцької міської ради Піддубної О.М. звернулися 
представники ветеранської партії «Національний корпус АЗОВ» з заявою…» 
(заява на голосування не ставилась, так як була направлена на адресу депутата 

Піддубної О.М.) 
 
 Зауважив, що на підставі заяви представників ветеранської партії 
«Національний корпус АЗОВ» депутат Піддубна О.М. підготувала дві 
пропозиції: 

1. «… У зв’язку з новоствореними обставинами прошу повернутися до  
розгляду питання №1 порядку денного «Про скасування рішення виконавчого 
комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області від 10.10.2017 № 
1093»…». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію  депутата Піддубної О.М. про 
повернення до голосування. 

 
Голосували:         «за» - 14 

«утрималось» - 2 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 9 

(процедурно пропозиція приймається) 
 

Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Зачитала зверення громадських організацій, учасників АТО, членів 
ветеранської партії «Національний корпус АЗОВ». Висловила свою позицію 
щодо підвищення тарифів на тепло. 
 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від політичної фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив, що фракції «Батьківщина» підтримує проект рішення депутата 
Кременчуцької міської ради Піддубної О.М. 
  
Кальченко О.В. – депутат міської ради, голова політичної фракції «УКРОП» 
 
 Висловив свою точку зору відносно тарифікації на тепло по Україні. 
 
Роженко О.А. – депутат міської ради, голова фракції «Рідне місто» 
 



 Зазначив, що фракція «Рідне місто» підтримує проект рішення депутата 
Піддубної О.М. Висловився щодо складової частини тарифів.  
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч» 
 
 Закликав депутатів проводити пленарне засідання ради відповідно до 
норм чинного законодавства. Зазначив, що є проблемні питанні щодо опалення 
у м. Кременчуці. Зауважив, що дійсно потрібно створити комісію та детально 
вивчити ситуацію щодо підняття тарифів на тепло. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від політичної фракції «Об’єднання  
                               «САМОПОМІЧ» 
 
 Запропонувала міському голові поставити питання № 1 порядку денного 
«Про скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093» на переголосування. Звернулася до 
депутатів підтримати даний проект рішення. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що зараз у міський раді проходить боротьба «добра» зі «злом». 
Немає жодної злагодженості між фракціями. Наголосив, що неодноразово були 
прийняті рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради щодо 
підняття тарифів на деякі послуги у місті. Зауважив, що позиція відносно 
прийняття рішень повина бути одна. 
 Підкреслив, що потрібно прийняти розпорядження про призупинення дії 
рішення виконавчого комітету. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Підтримав позицію депутата Терещенка Д.Ю. Зазначив, що міському 
голові потрібно більше  працювати з депутатським корпусом. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що дійсно потрібно було провести обговорення з депутатським 
корпусом  та громадою міста з приводу прийняття рішення виконавчого 
комітету про підвищення тарифів. Підтримав пропозицію депутата Терещенка 
Д.Ю. щодо прийняття розпорядження міського голови про призупинення дії 
рішення виконавчого комітету.  
 
Терещенко К.О. -депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що проблеми  КП «Теплоенерго» виникли вже давно, це 
стосується і заробітної плати працівників, і ремонту тепломереж. Зауважив, що 



новостворена експертна комісія не зможе нічого зробити. Наголосив, що 
потрібно приймати кардинальні заходи щодо усіх комунальних підприємств 
міста. 
 
Кшевінський С. – ветеран АТО, член ветеранської партії «Національний  
                                 корпус АЗОВ» 
 
 Закликав скасувати рішення виконавчого комітету. 
 
Макаруша Н.М. – депутат Полтавської обласної ради від політичної фракції  
                                 «УКРОП» 
 
 Зазначила, що потрібно бути більш толерантними один до одного. 
 
Жоган Ю. – громадський активіст 
 
 Зазначив, що потрібно дати можливість попрацювати експертній комісії 
та прийняти виважене рішення. 
 
Харченко Л.Ю. –  громадський активіст, голова громадської організації  
                                  «Автомайдан Кременчук» 
 
 Пропонував депутатам зупинити дію рішення виконавчого комітету. 
Закликав фракцію «Поруч» підтримати проект рішення «Про скасування 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
від 10.10.2017 № 1093». 
 
Красовський К.В. - голова Кременчуцької МО ВО «Свобода»  
 
 Запропонував головам усіх фракцій висловити свої позиції щодо підняття 
тарифів на тепло. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Провів сигнальну реєстрацію. 

Присутні – 28 депутатів, відсутні – 15. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування за основу питання № 1 порядку денного «Про 
скасування рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради 
Полтавської області від 10.10.2017 № 1093». 
 
ВИРІШИЛИ:  не приймати рішення за основу. 



Голосували:  «за» - 16 
«утрималось» - 7 
«проти» - 1 
«не голосувало» -4 

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попросив включити до складу експертної комісії депутата міської ради 
Плескуна О.В. та представника КВБЗ. 
 

Оголосив перерву в роботі сесії до 13.00. год.  
 

(Після перерви) 
 

Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 
сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 22 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 

Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
12.СЛУХАЛИ:  Про затвердження рішень виконавчого комітету Кременчуцької  
                            міської ради Полтавської області від 11.09.2017 № 943, від  
                            11.09.2017 № 953, від 11.09.2017 № 942. 
                            Доповідачі: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                            начальник фінансового управління 
                               Доценко М.М. – в.о. директора департаменту  
                                                                                  соціального  захисту населення                 
                                                                                  та питань АТО 

(доповіді не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради прийняті 
рішення з послідуючим затвердження на сесії: 

- від 25.09.2017 № 1028 «Про зміну напрямків використання бюджетних 



коштів, затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік по галузі 
«Житлово – комунальне господарство» 

- від 25.09.2017 № 1030 «Про внесення змін до міського бюджету на 2017  
рік» 

- від 25.09.2017 № 1031 «Про внесення змін до міського бюджету  
м. Кременчука на 2017 рік». 
 

Голосували:  «за» - 20 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 
 
Голосували:         «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування технічну правку. 
 
Голосували:  «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…На засіданнях виконавчого комітету Кременчуцької  міської ради прийняті 
рішення з послідуючим затвердження на сесії: 

- від 28.09.2017 № 1043 «Про зменьшенння та перерозподіл бюджетних  
асигнувань в поточному році; 

- від 02.10.10 № 1055 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука в галузі «Освіта» на 2017 
рік»; 

- від 02.10.17 № 1062 «Про збільшення загального обсягу доходів і  
видатків загального фонду міського бюджету на 2017 рік». 

 



Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 
 
Голосували:         «за» - 22 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування технічну правку. 
 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (09.10.2017р.) з питань житлово 
– комунального господарства та управління комунальною власністю, 
енергозбереження, транспорту, зв’язку та ІТ – технологій (голова комісії 
Котляр В.Ю.) було запропоновано: 
- в підпункт 2.2. рішення виконавчого комітету від 28.09.2017 № 1043 «Про 
зменшення та перерозподіл бюджетних асигнувань в поточному році», яке 
потребує затвердження на сесії, після слів «…для проведення поточного 
ремонту…» дописати «…68 850, 63 грн…». 

 
Голосували:  «за» - 8 

«утрималось» - 8 
«проти» - 0 
«не голосувало» -11 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Озвучив технічну правку: 
«… На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради прийняті 
рішення з послідуючим затвердження на сесії: 

- від 09.10.2017 № 1085 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань, 
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік»; 

- від 09.10.2017 № 1091 «Про перерозподіл планових показників за  
доходами загального та спеціального фондів, затверджених в міському бюджеті 
м. Кременчука на 2017 рік»; 

- від 10.10.2017 № 1092 «Про погодження Інвестиційної програми  
комунальному підприємству «Теплоенерго» на 2018 рік…». 
 
Москалик І.В. – начальник управління житлово – комунального господарства 
 
 Надав роз’яснення та відповів на запитання депутатів міської ради 
відносно рішення виконавчого комітету від 10.10.2017 № 1092 «Про 
погодження Інвестиційної програми комунальному підприємству 
«Теплоенерго» на 2018 рік». 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«… На засіданні виконавчого комітету Кременчуцької міської ради прийнято 
рішення з послідуючим затвердження на сесії: 

- від 10.10.2017 № 1096 «Про перерозподіл бюджетних асигнувань,  
затверджених в міському бюджеті м. Кременчука на 2017 рік по галузі 
«Житлово – комунальне господарство…». 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічних правок,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 
13.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 02 березня 2017 року «Про виділення  
                            коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом  
                            на 01.01.2017 року». 
                            Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                           начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
14.СЛУХАЛИ:  Про поновлення вільного залишку бюджетних коштів станом  

        на 01.01.2017. 
                            Доповідає: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                          начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
15.СЛУХАЛИ:  Про затвердження програми покращення обслуговування  
                            отримувачів  послуг Пенсійного фонду України в місті  
                            Кременчуці на 2017-2018 роки.  
                            Доповідач: Ареп'єв Р.М. – начальник Кременчуцького  
                                                                          об’єднаного управління Пенсійного  
                                                                          фонду України Полтавської області 
                            Співдоповідач: Костюк В.М. – начальник відділу  
                                                                                 бухгалтерського обліку та  
                                                                                 звітності – головний бухгалтер 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 



Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію: 
«… На засіданні постійної депутатської комісії (05.10.2017р.) з питань 

бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) було запропоновано: 

- з розділу Програми «Фінансове забезпечення» виключити пункт 4: 
«4. Виготовлення другкованої продукції для інформаціно – роз’яснювальної 
роботи щодо можливостей реалізації прав застрахованих осіб, термін 
виконання – 2018 рік, виконавці – Кременчуцьке ОУПФУ, джерело 
фінансування – міський бюджет, орієнтовні обсяги фінансування – 40,0 тис. 
грн. , очікуваний результат – надання інформаційних послуг з питань 
пенсійного забезпечення, упередження скарг та заяв громадян…». 
 

Прокоментував пропозицію постійної депутатської комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики. 

Голосували:  «за» - 9 
«утрималось» - 4 
«проти» - 6 
«не голосувало» -10 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
16.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                            23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної  
                            чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради  
                            VII скликання». 
                            Доповідач: Міненко А.А.- головний спеціаліст по  
                                                                         мобілізаційній роботі 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
17.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                           23.12.2015 «Про затвердження структури та граничної  
                            чисельності виконавчих органів Кременчуцької міської ради  

VII скликання» (Інспекція державного архітектурно –  
будівельного контролю Кременчуцької міської ради  
Полтавської області). 

                           Доповідач: Лазоріва О.О. – начальник інспекції державного   
                                                                         архітектурно –будівельного  
                                                                         контролю 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
18.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                            23 грудня 2015 року «Про затвердження структури та  

граничної чисельності виконавчих органів Кременчуцької  
міської ради VII скликання». 

        Доповідач: Андрієвська Т.Д. – начальник відділу          
                                                            енергоменеджменту та                        
                                                            енергетики 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -1 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 



Запитав, чи будуть відповідні зміни після прийняття проекту рішення, а 
саме: чи матиме відділ енергоменеджменту та  енергетики достатньо 
повноважень для виконання покладених на них завдань. Зауважив, що даний 
відділ потрібно зробити головним розпорядником коштів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що відділ має багато повноважень та виконує свої обов’язки в 
повному обсязі. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Запропонував провести пілотний проект на мікрорайоні Ревівка, 
розрахувати вартість відключення центрального опалення житлових будинків 
та розрахувати вартість капіталовкладення на підключення індивідуального 
опалення на кожну квартиру та окремо по дитячому дошкільному навчальному 
закладу.  
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
19.СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до рішення Кременчуцької  
                           міської ради Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про  
                           затвердження програми економічного і соціального розвитку м.  
                           Кременчука на 2017 рік». 
                           Доповідач: Здойма М.В. – начальник управління економіки 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
20.СЛУХАЛИ: Про зарахування ТОВ «АКБ-ЛІНК» витрат на будівництво  
                           зовнішніх інженерних мереж поза межами земельної ділянки в  
                           рахунок сплати пайового  внеску на розвиток інженерно- 
                           транспортної та соціальної інфраструктури м. Кременчука. 
                           Доповідач: Шульга О.Ю. – заступник начальника управління  



                                                                        економіки 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Запропонував не зараховувати жодні кошти жодному забудовнику, так як 
є відповідна процедура наповнення бюджету міста. Зауважив, що основним 
джерелом наповнення бюджету завжди був пайовий внесок.  
 Закликав не підтримувати проект рішення.  
  
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що потрібно встановити усім однакові умови. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Висловив свою точку зору відносно проекту рішення. Зазначив, що не 
підтримує дане рішення. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що попередній забудовник не довів об’єкт до кінцевого 
результату. ТОВ «АКБ-ЛІНК» провів усі належні роботи за власні кошти. 
Запропонував підтримати проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували:  «за» - 16 
«утрималось» - 7 
«проти» - 3 
«не голосувало» - 0 

(поіменне голосування) 



Кравченко Д.В. – заступник міького голови 
 
 Проінформував присутніх про забудовника ТОВ «АКБ – ЛІНК». 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 
 
Голосували:         «за» - 16 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
 
 Зазначив, що жодної квартири ТОВ «АКБ – ЛІНК» безкоштовно не 
передавало. Наголосив, що ТОВ «АКБ – ЛІНК» не є благодійною організацією.  
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від фракції політичної партії  
(з місця)             «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зауважив, що працівникам структурних підрозділів потрібно більш 
детально надавати роз’яснення щодо проектів рішень на засіданнях постійних 
депутатських комісій. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували: «за» - 18 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 
21.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                           04 квітня 2017 року «Про внесення змін до рішення  
                           Кременчуцької міської ради» від 22 грудня 2016 року «Про  
                           затвердження Програми «Територіальна оборона на 2016-2018  
                           роки». 
                           Доповідач: Мартиненко А.Г. – в.о.начальника управління з  
                                                                               питань надзвичайних ситуацій та  
                                                                               цивільного захисту населення 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…Враховуючи звернення від 12.06.2017 № 8/3232 військового комісара 
Полтавського обласного військового комісаріату щодо встановлення 
відповідальним виконавцем за реалізацією заходів, передбачених програмою 
«Територіальна оборона на 2016-2018 роки» Полтавський обласний військовий 
комісаріат для Кременчуцького об’єднаного міського військового комісаріату 
пропонуються наступні уточнення до проекту рішення. 

В мотивуючу частину дописати наступне речення: «Враховуючи 
звернення від 12.06.2017 № 8/3232 військового комісара Полтавського 
обласного військового комісаріату, керуючись статтями 26, 43 Закону 
України «Про місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська 
рада». 
 В вирішальну частину дописати пункт 2 наступного змісту:  
 2. Внести зміни до рішення Кременчуцької міської ради від 04 квітня 
2017 року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради» від 
22 грудня 2016 року «Про затвердження Програми «Територіальна оборона на 
2016 - 2018 роки» (далі - Програма), а саме: 
 - в розділі І «Паспорт програми» у пункті 5 слова «Кременчуцький 
об’єднаний міський військовий комісаріат» замінити словами «Полтавський 
обласний військовий комісаріат для Кременчуцького об’єднаного міського 
військового комісаріату»;  
 - в розділі V «Обґрунтування шляхів і засобів розв’язання проблеми, 
обсягів та джерел фінансування, строки виконання програми» третій абзац 
викласти у новій редакції «Фінансування Програми здійснюватиметься за 
рахунок коштів міського бюджету шляхом надання субвенції зазначеним 
установам, які фінансуються з держаного бюджету, із залученням інших джерел 
фінансування, не заборонених законодавством.»; 
 - в розділі VI «Завдання та заходи міської Програми» в колонці 
«Відповідальні виконавці» та в другому абзаці розділу ХІ «Координація та 
контроль за ходом виконання Програми» слова «Кременчуцький об’єднаний 
міський військовий комісаріат» замінити словами «Полтавський обласний 
військовий комісаріат»; в третьому абзаці розділу ХІ «Координація та контроль 
за ходом виконання Програми» перед словами «Кременчуцьким об’єднаним 
міським військовим комісаріатом» додати слова «Полтавським обласним 
військовим комісаріатом». 



 Пункт 2 вважати пунктом 3. 
 Пункт 3 вважати пунктом 4. 

  
Голосували: «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» -30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
22.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 28 жовтня 2014  
                           року «Про затвердження Програми інформатизації міста  
                           Кременчука на 2014-2018 роки». 
                           Доповідач: Шаповалов Р.В. – керуючий справами виконкому  
                                                                               міської ради 
                            Співдоповідач: Рассоха І.О.- начальник відділу інформаційно-  
                                                                              комп'ютерних технологій 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
23.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми перспективного розвитку  
                           «Освіта Кременчука» на 2017- 2020 роки. 
                           Доповідач: Москалик Г.Ф. – директор департаменту освіти 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Запитала, щодо виділення муніципальної надбавки вчителям з міського 
бюджету. Зазначила, що вчителі отримують дуже мізерну заробітну плату. 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Зазначив, що муніципальна надбавка – це дефакто вся заробітна плата, 
яку додатково виділяють з міського бюджету. Зауважив, що, якщо порахувати 
освітню субвенцію, яка надходить у місто, то це буде складати 70-80% 
заробітної плати. 
 Наголосив, що міський бюджет і так фінансує заробітну плату вчителів. 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
24.СЛУХАЛИ:   Про затвердження положення про Кременчуцький міський  
                             центр соціальних служб для сім'ї, дітей та молоді в новій  
                             редакції. 
                             Доповідач: Заводчікова Н.Г. – начальник управління у справах  
                                                                                сім'ї дітей та молоді 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Поставив на голосування пропозицію оголосити перерву в роботі сесії до 
16.00 год.  
 

Голосували: «за» - 20 
  «утрималось» - 1 
  «проти» - 4 

«не голосувало» - 6 
(процедурно рішення прийнято) 

 
Оголошено перерву до 16.00 год.  

 
(Після перерви) 

 
Міський голова запропонував депутатам займати місця в залі та здійснити 

сигнальну реєстрацію. Зареєструвалося 24 депутата. Необхідний кворум для 
продовження роботи сесії є. 



Після реєстрації до зали заходили депутати.  
 
25.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                            медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної   
                            допомоги № 1» м. Кременчука. 
                            Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерки Т.А.: 

«...Вилучити п.3.2.23 «Надання платіжних послуг з медичного 
обслуговування населення» -  відповідно до чинного законодавства в зв’язку з 
невідповідністю до діючого законодавства та створення юридичної колізії…». 
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
                  «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зазначила, що в Україні проходить реформування в галузі охорони 
здоров’я. Проінформувала присутніх, що зараз в Україні медична ланка 
поділена на: первинну, вторинну та третинну.  
 Зауважила, що первинна ланка відповідно до реформи повністю 
надається державою та проходить під гаслом «гроші за пацієнтом», тобто 
держава повністю фінансує дані ланки медицини. Виходячи з 
вищевикладеного, іде подвійне фінансування, тобто з державного та місцевих 
бюджетів. Підкреслила, що медичні послуги для фізичних осіб повинні 
надаватися безкоштовно.  
 Закликала депутатів підтримати її пропозицію.  
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 
 
 Зазначила, що п.3.2.23. у Статуті був включений відповідно до діючого 
законодавства України. Озвучила статистичні дані про послуги, які саме зараз 
надаються платно. Зауважила, що медична субвенція розрахована лише на 
зареєстрованих мешканців міста Кременчука. 



Підкреслила, що вичерпний перелік платних медичних послуг 
затверджений Кабінетом Міністрів України. 

Тарифи на платні послуги затверджує Полтавська обласна державна 
адміністрація. Наголосила, що жодна лікарня міста та жоден лікар не можуть 
встановлювати власні тарифи. 
 Зачитала гарантований пакет первинної медико – санітарної допомоги, 
наголосила, що громадянам надається перелік послуг відповідно до наказу 
Кабінету Міністрів України, і тільки окремі послуги можуть надаватись у 
вигляді платних послуг відповідно до чинного законодавства.  
 Повідомила, що зараз у місті Кременчуці переводяться комунальні 
медичні заклади у статус некомерційних неприбуткових медичних підприємств, 
засновником та власником яких є міська рада.  
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
(з місця)            «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зауважила, що неприбуткові комерційні підприємства повинні займатися 
наданням послуг з охорони здоров’я, а не прибутком. Наголосила, що медичні 
послуги для фізичних осіб повинні надаватися безкоштовно.  
 
Коркішко О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції «УКРОП» 
 
 Висловив свою точку зору, зазначивши, що медична реформа надає 
людині можливість гарантовано отримати пакет медичних послуг, і він повинен 
бути безкоштовним.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що надання деяких платних послуг - це можливість заробляти 
кошти, надавати якісні послуги та розвивати медичну галузь. 
 
Калашник В.В. – депутат міської ради, позафракційний  
(з місця) 
 
 Запитав, як будуть надаватися медичні послуги для людей з інших міст 
України.  
 
Петращук Д.О. – начальник управління охорони здоров’я 
 
 Зазначив, що на первинний рівень медичного обслуговування кошти 
ідуть «на пацієнта» за його бажанням вибору закладу охорони здоров’я. На 
другий рівень – кошти ідуть «за пацієнтом». Наголосив, що  мінімальний пакет 
послуг на первинному рівні держава буде оплачувати. 
 
Усанова О.П. – заступник міського голови 



 Зауважила, що надання платних медичних послуг передбачено 
відповідним чинним законодавством України.   
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що в усіх Статутах медичних комунальних підприємств є п. 2, в 
якому спеціально зазначені усі види діяльності, які може надавати медичне 
підприємство.  

Зауважив, що якщо в Статуті закладу не буде зазначена якась послуга – 
це буде порушенням норм чинного законодавства України та підставою для 
відмови в наданні ліцензії цьому закладу.  
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної партії «БЛОК ПЕТРА   
(з місця)             ПОРОШЕНКА»  
 
 Зазначив, що не можна виключати зі Статутів підпункт 3.2.23, так як він 
включений туди відповідно до норм чинного законодавства. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Наголосила, що зміни до Статутів потрібно приймати одразу. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зауважив, що потрібно зробити діякі медичні послуги первинної ланки 
безкоштовно одразу для максимального контролю.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Сідерки Т.А. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
(пропозиція приймається) 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Порицький М.М. та Кальченко О.В. попросили зарахувати їх 
голоси «за», всього «за» - 29). 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 



                   Голосували: «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
26.СЛУХАЛИ:  Про затвердження комплексної програми розвитку  
                            комунального некомерційного медичного підприємства «Центр  
                            первинної медико-санітарної допомоги № 1» м. Кременчука на  
                            2017 -2019 роки». 
                            Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести 
деякі корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради 
«Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 1» м. Кременчука на 2017-2019 роки», а саме у п.13 додатку до 
комплексної програми розвитку – уточнення по капітальним ремонтам. 
 Скорегований додаток  додається…». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 34 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
27.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                           медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної  
                           допомоги № 2» м. Кременчука. 
                           Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                          здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 35 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерки Т.А.: 

«...Вилучити п.3.2.23 «Надання платіжних послуг з медичного 
обслуговування населення»-  відповідно до чинного законодавства в зв’язку з 
невідповідністю до діючого законодавства та створення юридичної колізії…». 

 
 Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
 ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
28.СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної програми розвитку    
                           комунального некомерційного медичного підприємства «Центр  
                           первинної медико-санітарної допомоги № 2» м. Кременчука на  
                           2017-2019 роки. 



                           Доповідач Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                         здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести 
деякі корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради 
«Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 2» м. Кременчука на 2017-2019 роки», а саме у п.12 додатку до 
комплексної програми розвитку – уточнення по капітальним видаткам. 
 Скорегований додаток  додається….». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 

 
Голосували:  «за» - 34 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
29.СЛУХАЛИ: Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                           медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної   
                           допомоги № 3» м. Кременчука. 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                           здоров'я 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Сідерки Т.А.: 

«...Вилучити пункт «Надання платіжних послуг з медичного 
обслуговування населення»-  відповідно до чинного законодавства  з тексту 
Статуту в зв’язку з невідповідністю до діючого законодавства та створення 
юридичної колізії…». 

 
 Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
 ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
30.СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної програми розвитку  
                           комунального некомерційного медичного підприємства «Центр  
                           первинної медико-санітарної допомоги № 3» м. Кременчука на  
                           2017 -2019 роки». 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                          здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 



Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести 
деякі корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради 
«Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 
допомоги № 3» м. Кременчука на 2017-2019 роки», а саме у п.15 додатку до 
комплексної програми розвитку – уточнення по капітальним видаткам. 
 Скорегований додаток  додається….». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що технічна правка, яку підготував розробник проекту рішення 
не відповідає вимогам, які рекомендувала постійна депутатська комісії з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики, а саме: в технічній правці не зазначений метраж об’єкту, в якому 
необхідно проводити ремонтні роботи, та не зазначена сума витрат.  

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 
 ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
31.СЛУХАЛИ:  Про затвердження комплексної програми розвитку  
                            комунального некомерційного медичного підприємства  
                            «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 2017- 
                            2019 роки. 



                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                          здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-економічного  
розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести деякі 
корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального некомерційного 
медичного підприємства «Лікарня інтенсивного лікування «Кременчуцька»» на 
2017-2019 роки», а саме у п.16 додатку до комплексної програми розвитку – 
уточнення по капітальним ремонтам. 
 Скорегований додаток  додається….». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 
 

Голосували:  «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -2 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
32.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  
                            медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня  
                            «Правобережна». 
                            Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                           здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію профільної постійної депутатської комісії: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (06.10.2017) з питань 
освіти, молоді, культури, спорту, соціального захисту населення, розгляду 
питань, пов’язаних з АТО, охорони здоров’я, материнства та дитинства (голова 
комісії Терещенко Д.Ю.)  при розгляді проекту рішення порядку денного  «Про 
затвердження статуту комунального некомерційного медичного підприємства 
«Кременчуцька міська лікарня «Правобережна» було запропоновано: 

 
- питання винести на розгляд сесії за умови внесення змін у п.7.10 статуту 
комунального некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська 
лікарня «Правобережна», виклавши його в такій редакції: «…При підприємстві 
створюється і  може діяти Наглядова рада, яка утворюється відповідно до 
чинного законодавства України….».   
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що відповідно до чинного законодавства Наглядові ради 
повинні бути створені в закладах охорони здоров’я. Зауважив, що за допомогою 
Наглядової ради можна буде запобігти корупції. Наголосив, що єдиним 
правильним рішенням є  створення Наглядової ради.   
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
           «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Підкреслила, що відповідно до чинного законодавства України Наглядова 
ради повинна бути створена і діяти в закладах охорони здоров’я. Зазначила, що 
Міністерство охорони здоров’я розробило методичні рекомендації, які схвалені 
робочою групою з питань реформи фінансування сфери охорони здоров’я 
України (протокол № 9 від 14. 04.2017 року), в якому чітко зазначають 
методичні рекомендації з питань перетворення закладів охорони здоров’я з 
бюджетних установ у комунальні некомерційні підприємства.  
 Відповідно до вищесказаного, Наглядові ради повинні і можуть діяти в 
закладах охорони здоров’я. 



 Зазначила, що пропозицію профільної постійної депутатської коімісї 
потрібно підкоректувати та викласти у такій редакції п. 7.10 Статуту:  
- «…На підприємстві створюється Наглядова рада, яка утворюється відповідно 
до чинного законодавства України….».   
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Зазначив, що потрібно підготувати окремий проект рішення на пленарне 
засідання ради, в якому чітко зазначити повноваження, обов’язки та методику 
створення Наглядових рад в закладах охорони здоров’я.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію профільної постійної депутатської 
комісії. 
 

Голосували:  «за» - 18 
«утрималось» - 7 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(пропозиція не приймається) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 
 
 Закликав депутатів міської ради не пітримувати проект рішення в цілому, 
так як потрібно внести зміни в проект рішення та чітко прописати в Статуті 
пукт щодо створення Наглядових рад у закладах охорони здоров’я. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 
 
Коркішко О.Л. – депутат міської ради від політичної фракції «УКРОП»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що потрібно прийняти компромісне рішення та створити 
Наглядові ради в закладах охорони здоров’я.   
 
 Кальченко О.В. – депутат міської ради від політичної фракції «УКРОП»  
(з місця) 



 Наголосив, що Наглядові ради повинні діяти обов’язково в закладах 
охорони здоров’я. 
 
Петращук Д.О. – начальник управління охорони здоров’я 
 
 Зазначив, що в Статуті передбачено створення Наглядових рад, тобто 
вони чітко будуть створені в закладах охорони здоров’я.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування за 
пропозицію профільної постійної депутатської комісії. 

 
Голосували:         «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію  постійної депутатської комісії в новій редакції  
п.7.10 Статуту: 

«…На підприємстві створюється і діє Наглядова рада, яка утворюється 
відповідно до чинного законодавства України….».   
 

Голосували:         «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
33.СЛУХАЛИ:  Про затвердження комплексної програми розвитку  
                           комунального некомерційного медичного підприємства  
                           «Кременчуцька міська лікарня «Правобережна» на 2017 -2019  
                           роки». 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  



                                                                           здоров'я 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести 
деякі корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради 
«Про затвердження комплексної програми розвитку комунального 
некомерційного медичного підприємства «Кременчуцька міська лікарня 
«Правобережна» на 2017-2019 роки», а саме у п.16 додатку до комплексної 
програми розвитку – уточнення по капітальним ремонтам. 
 Скорегований додаток  додається….» 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії). 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 32 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
34.СЛУХАЛИ:  Про затвердження статуту комунального некомерційного  

        медичного підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня  
        ім.О.Т.Богаєвського». 

                            Доповідає: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                           здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію  постійної депутатської комісії в новій редакції п. 
7.10 Статуту : 

«…На підприємстві створюється і діє Наглядова рада, яка утворюється 
відповідно до чинного законодавства України….».   

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
35.СЛУХАЛИ: Про затвердження комплексної програми розвитку  
                           комунального некомерційного медичного підприємства  
                           «Кременчуцька перша міська лікарня ім.О.Т.Богаєвського» на  
                           2017-2019 роки. 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони              
                                                                           здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 2 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 
«…На засіданні комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-економічного  
розвитку та інвестиційної політики було запропоновано внести деякі 
корегування до додатку проекту рішення Кременчуцької міської ради «Про 
затвердження комплексної програми розвитку комунального некомерційного 
медичного підприємства «Кременчуцька перша міська лікарня                             
ім. О.Т. Богаєвського на 2017-2019 роки», а саме у п.15 додатку до комплексної 
програми розвитку – уточнення по капітальним видаткам. 
 Скорегований додаток  додається…». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 
 

Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
36.СЛУХАЛИ: Про затвердження передавальних актів від 08 вересня 2017 року  
                           про передачу від Третьої міської лікарні та Міської лікарні № 4  
                           м.Кременчука до комунального некомерційного медичного  
                           підприємства «Лікарня інтенсивного лікування    
                           «Кременчуцька»» майна, майнових прав та інших обов’язків. 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                           здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 30 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію: 
«…На засіданні комісії (05.10.17) з питань бюджету, фінансів, соціально-

економічного  розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
було запропоновано: 

- за умови внесення розробником правки щодо конкретизації сум 
залишкової вартості основних фондів…» 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію про продовження роботи сесії до 
20.00 год. 

  
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(процедурно рішення прийнято) 
 

 Роботу сесії продовжено. 
 
 37.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради від  
                            07 вересня 2017 року «Про реорганізацію комунальних закладів  
                            Центри первинної медико-санітарної допомоги № 1,2,3 шляхом  
                            перетворення». 
                           Доповідач: Петращук Д.О.- начальник управління охорони  
                                                                            здоров'я 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 4 
 
38.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 22.12.2016 «Про затвердження Міської   
                           комплексної програми соціальної підтримки учасників  
                           антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей  
                           загиблих учасників анти терористичної операції, внутрішньо  
                           переміщених осіб та фінансової підтримки громадських і  
                           волонтерських об'єднань на 2017 рік». 
                           Доповідає: Доценко М.М. – в.о.директора департаменту  
                                                                          соціального захисту населення та  
                                                                          питань АТО 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…1. Фінансова підтримка діяльності громадських об’єднань учасників 
АТО, волонтерських об’єднань та громадських об’єднань внутрішньо 
переміщених осіб. 
Цільова група: учасники антитерористичної операції, члени їх сімей, члени 
сімей загиблих (померлих) учасників антитерористичної операції, внутрішньо 
переміщені особи, волонтери. 
Строк виконання: 2017 рік. 
Головний розпорядник коштів: департамент соціального захисту населення 
та питань АТО виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської 
області. 
Відповідальні виконавці: громадські об’єднання учасників АТО, волонтерські 
об’єднання та громадські об’єднання внутрішньо переміщених осіб, які мають 
статус міських та ведуть постійну активну громадську роботу. 
Мета: фінансова підтримка статутної діяльності громадських об’єднань 
учасників АТО, волонтерських об’єднань та громадських об’єднань внутрішньо 
переміщених осіб. 
Стислий опис реалізації: кошти міського бюджету використовуються 
громадськими об’єднаннями для здійснення статутної діяльності громадського 
об’єднання, передбаченої його статутом (положенням), здійснення заходів 



(програм), оплати комунальних послуг, послуг з поточного ремонту приміщень, 
придбання канцелярських виробів, матеріального заохочення (винагороди) 
працівників громадського об’єднання, які забезпечують роботу такого 
об’єднання, проведення заходів статутними органами громадського об’єднання, 
участь у підготовці і проведенні заходів із відзначення державних свят. 
Очікувані результати (якісні і кількісні показники): налагодження тісної 
співпраці органів місцевого самоврядування з громадськими та волонтерськими 
об’єднаннями міста, що в свою чергу є важливою складовою соціальної 
інфраструктури територіальної громади, більш ефективному використанню 
коштів міського бюджету, які спрямовані на розв’язання визначених проблем 
окремих категорій громадян. 
 

Необхідне 
фінансуван

ня, грн. 
Назва громадського 

об’єднання  

ПІБ керівника 
громадського 

об’єднання 

Кількість 
членів 

громадського 
об’єднання 2017 

№ 
з/п 

Загальне фінансування  986 500,00 
1. Відокремлений підрозділ 

громадської організації 
«Всеукраїнська спілка учасників 
АТО, бойових дій та 
миротворчих місій» в 
Полтавській області,  
м. Кременчук 

Лукіянчук 
Анатолій 

Анатолійович 

35 113 000,00 

2. Відокремлений підрозділ 
громадської організації 
«Всеукраїнський союз ветеранів 
АТО»  м. Кременчук 

Безверхий 
Артем 

Сергійович 

56 30 000,00 

3. Громадська організація 
«Об’єднання ветеранів 
Збройних Сил, інвалідів війни, 
учасників бойових дій, 
учасників локальних конфліктів 
і миротворчих сил «Гвардія» 

Яцук Едуард 
Анатолійович 

31 91 000,00 

4. Громадська організація 
«Об’єднання учасників та 
ветеранів АТО Кременчука» 

Кравченко 
Микола 

Миколайович 

85 83 000,00 

5. Громадська організація 
«Об’єднання ветеранів війни та 
військових конфліктів «Бойове 
братство» 

Фещенко Олег 
Володимирович 

408 90 000,00 

6. Громадська організація 
«Громадський контроль та 
допомога» 

Полюхович 
Сергій 

Володимирович 

50 25 000,00 

7. Громадська організація «АТО-
Майдан-Кременчук» 

Харченко 
Леонід 

Юхимович 

174 322 500,00 

8. Громадська організація 
«Всеукраїнська спілка учасників 
бойових дій в АТО «Побратими 

Хмарук          
Юрій 

Степанович 

120 15 000,00 



України» 
9. Кременчуцька спілка ветеранів 

війни в Афганістані 
Маренич 
Віктор 

Андрійович 

537 170 000,00 

10. Громадська організація «Спілка 
воїнів-інтернаціоналістів та 
інвалідів» 

Карманов 
Олександр 

Миколайович 

120 30 000,00 

11. Громадська організація 
«Козацька чайка» 

Великохацький 
Ігор 

Миколайович 

30 17 000,00 

 
 

Зведений кошторис Міської комплексної програми соціальної підтримки учасників 
антитерористичної операції, членів їх сімей, членів сімей загиблих учасників 

антитерористичної операції, внутрішньо переміщених осіб та фінансової підтримки 
громадських і волонтерських об’єднань на 2017 рік 

 

№ 
п/п Основні напрямки та заходи виконання Програми Сума, 

тис. грн. 

Головний 
розпорядник 

коштів 
Соціальна підтримка та соціальний захист учасників АТО, членів їх сімей, членів сімей 

загиблих учасників АТО та внутрішньо переміщених осіб 
1. Матеріальна допомога, в тому числі: 

 
- одноразова матеріальна допомога демобілізованим 
військовослужбовцям, які приймали участь в 
антитерористичній операції, та особам, які у складі 
добровольчих батальйонів приймали участь в 
антитерористичній операції, інвалідам війни із числа 
учасників антитерористичної операції; 
 
- одноразова матеріальна допомога постраждалим 
учасникам антитерористичної операції; 
 
- одноразова матеріальна допомога в розмірі 100,00 
тис. грн. сім'ям загиблих учасників антитерористичної 
операції, які не отримали матеріальну допомогу в 
розмірі 100,00 тис. грн. за рахунок вільного залишку 
бюджетних коштів в 2014, 2015 роках. 

3 480,00 
 

1800,00 
 
 
 
 
 
 

380,00 
 
 
 

1300,00 
 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

2. Торгівельне обслуговування продуктовими наборами 
членів сімей загиблих (померлих) учасників 
антитерористичної операції та членів сімей загиблих в 
Афганістані. 

24,190 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

3. Пільга в розмірі 50-відсотків на оплату житлово-
комунальних послуг сім’ям загиблих учасників 
антитерористичної операції. 

364,80 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 



4. Навчання учасників бойових дій, які брали участь в 
антитерористичній операції, в вищих навчальних 
закладах м. Кременчука. 

31,485 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

5. Соціально-психологічна реабілітація учасників 
антитерористичної операції, членів їх сімей, членів 
сімей загиблих учасників АТО та внутрішньо 
переміщених осіб. 

250,00 
 
 
 
 

Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

6. Надання послуг перукаря, швачки, взуттьовика в 
територіальних центрах міста учасникам 
антитерористичної операції, членам їх сімей, членам 
сімей загиблих учасників антитерористичної операції 
та внутрішньо переміщеним особам. 

59,573 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

7. Пільгове харчування вихованців дошкільних 
навчальних закладів батьки яких, або особи, що їх 
замінюють, є учасниками бойових дій або загинули в 
зоні проведення антитерористичної операції, 
забезпеченні ї проведення. 

538,289 
 
 
 
 

Департамент 
освіти 

8. Пільгове харчування учнів загальноосвітніх 
навчальних закладів батьки яких, або особи, що їх 
замінюють, є учасниками бойових дій або загинули в 
зоні проведення анти терористичної операції, 
забезпеченні її проведення. 

908,356 
 
 
 
 

Департамент 
освіти 

9. Додаткове фінансування на лікування в стаціонарних 
відділеннях міських лікарень учасників 
антитерористичної операції та членів їх сімей (на 
період перебування годувальника в зоні АТО). 

250,00 
 
 
 

Управління 
охорони здоров’я 

10. Безкоштовне зубопротезування учасників 
антитерористичної операції. 

100,00 Управління 
охорони здоров’я 

11. Проведення поховання загиблих (померлих) осіб, які 
захищали незалежність, суверенітет та територіальну 
цілісність України і брали участь в антитерористичній 
операції, забезпеченні її проведення, перебуваючи 
безпосередньо в районах проведення 
антитерористичної операції. 

141,600 
 
 
 
 
 

Управління 
житлово-
комунального 
господарства 

12. Організація відпочинку (з наданням оздоровчих 
послуг) демобілізованих військовослужбовців, які 
проходили військову службу в районах проведення 
антитерористичної операції і були демобілізовані у 
2016-2017 роках, та осіб, які у складі добровольчих 
батальйонів брали участь в антитерористичній 
операції, а також членів їх сімей (дружини (чоловіка), 
неповнолітніх дітей). 

185,295 Управління у 
справах сім’ї, 
дітей та молоді  

13. Виділення коштів на придбання житла члену сім’ї 
загиблого (померлого) учасника АТО» 

470,000 Виконавчий 
комітет 
Кременчуцької 
міської ради 

Фінансова підтримка діяльності громадських організацій учасників АТО, 
волонтерських організацій та громадських об’єднань внутрішньо переміщених осіб 



14. Фінансова підтримка діяльності громадських 
об’єднань учасників АТО, волонтерських об’єднань та 
громадських об’єднань внутрішньо переміщених осіб. 

986,50 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

15. Фінансова підтримка громадських та волонтерських 
об’єднань для здійснення волонтерської діяльності в 
зоні АТО. 
 

120,00 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

16. Співфінансова підтримка громадських організацій для 
реабілітації та адаптації учасників АТО та членів їх 
сімей. 

50,000 Департамент 
соціального 
захисту 
населення та 
питань АТО 

Допомога постраждалому населенню під час бойових дій 

17. Допомога постраждалому населенню під час бойових 
дій в місті Авдіївка Донецької області. 

118,00 Виконавчий 
комітет 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
департамент 
соціального 
захисту населення 
та питань АТО 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
управління 
охорони здоров’я 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради 
Полтавської 
області, 
управління з 
питань 
надзвичайних 
ситуацій та 
цивільного захисту 
населення 
виконавчого 
комітету 
Кременчуцької 
міської ради. 

 Всього по Програмі 8 078,088  

 
Голосували:  «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
39.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення міської ради від 23 лютого 2016  
                            року «Про затвердження Комплексної програми профілактики  
                            правопорушень в м. Кременчуці на 2016-2020 роки». 
                            Доповідач: Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
                            Співдоповідач: Шавров Ю.Є. – головний спеціаліст відділу з  
                                                                                  питань внутрішньої політики 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні (05.10.2017) постійної депутатської комісії з питань 
екології, регулювання земельних відносин, містобубудвання та архітектури 
(голова комісії Ульянов Р.А.) було запропоновано : 
- зняти питання на доопрацювання та переглянути цю програму…». 

 
Голосували:  «за» - 9 

«утрималось» - 6 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 12 

(пропозиція не приймається) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 



 
 Зачитав зауваження, що були додані до проекту рішення від фінансового 
управління виконавчого комітету Кременчуцької міської ради.  
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Наголосив, що покупка організаційної техніки для управління патрульної 
поліції м. Кременчука не відпоситься до  Комплексної програми профілактики 
правопорушень в м. Кременчуці.  
 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
(з місця)            «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зазначила, що підтримує думку депутатів Терещенка Д.Ю. та Плескуна 
О.В. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Зазначила, що управлінню патрульної поліції м. Кременчука потрібно 
надати матеріальну допомогу на закупівлю організаційної техніки для 
облаштування належних умов праці. Наголосила, що власні інтереси не 
потрібно змішувати з роботою. 
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради від від фракції політичної партії  
              «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Наголосив, що потрібно надавати фінансову допомогу на більш важливі 
потреби,  ніж закупівля оргтехніки. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної партії «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» 
 
 Зазначив, що управлінню патрульної поліції у м. Кременчуці потрібно 
почати займатися більш важливими питаннями, а ніж складанням 
адміністративних протоколів за дрібні правопорушення. 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що фракція «Поруч» підтримує проект рішення.  
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували:  «за» - 21 



«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» міський голова Малецький В.О. попросив зарахувати його голос «за», 
всього «за» - 22). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 
 
Голосували:         «за» - 21 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

(процедурно пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
40.СЛУХАЛИ:  Про визначення  орендної плати за нежитлові приміщення в  
                            місті Кременчуці. 
                            Доповідач: Щербіна О.О.- в.о. начальника управління міського  
                                                                         майна 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
41.СЛУХАЛИ:  Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності  
                            територіальної громади міста Кременчука та реєстрацію права  
                            власності. 
                            Доповідач: Щербіна О.О.- в.о. начальника Управління міського  



                                                                         майна 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
42.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 22 грудня 2016 року «Про затвердження  
                           комплексної програми розвитку комунального підприємства  
                           «Муніципальна поліція» Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області на 2017-2018 роки». 
                           Доповідач: Декусар В.В. – заступник міського голови 
                           Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна  
                                                                                  поліція» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
 Депутат Терещенко Д.Ю. звернувся до міського голови Малецького В.О. 
з проханням негайного вирішення питання забезпечення охороною закладів 
освіти на окраїнах міста. 
 
43.СЛУХАЛИ: Про    внесення    змін   до   рішення   Кременчуцької   міської     
                           ради    від 29 листопада 2016 року «Про створення  
                           комунального підприємства «Муніципальна поліція»  
                           Кременчуцької міської ради Полтавської області». 
                           Доповідає: Декусар В.В. – заступник міського голови 
                           Співдоповідач: Березін М.Ю. – директор КП «Муніципальна  
                                                                                  поліція» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 

Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Сідерка Т.А. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
(з місця)       «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Запитала у начальника комунального підприємства «Муніципальна 
поліція», коли буде забезпечено заклади охорони здоров’я та освітні заклади 
належною охороною. 
 
Березін М.Ю. – начальник КП «Муніципальна поліція» 
 
 Зазначив, що з початку нового року усі заклади охорони здоров’я та 
освітні заклади будуть належним чиним забезпечені охороною. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні комісії (05.10.17) з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
було запропоновано: 
- з додатку до рішення «Штатний розпис» виключити наступні посади: «5. 
Менеджер з розвитку – 1», «14. Начальник відділу охорони – 1», «15. Заступник 
начальника відділу охорони – 1», «16. Технік з експлуатації та ремонту 
устаткування-1» і включити додатково 4 охоронника…». 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» (з місця)  
 
 Надав пояснення щодо запропонованої пропозиції до проекту рішення. 

  
Голосували: «за» - 2 

«утрималось» - 12 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 14 

(пропозиція не приймається) 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Висловила свою точку зору щодо охорони міської ради та міської влади 
під час проведення пленарного засідання ради. 
 



ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що потрібно приймати до штату КП «Муніципальна поліція» 
колишніх учасників АТО для належного забезпечення їх робочими місцями. 
 
44.СЛУХАЛИ:  Про погодження заходів щодо реструктуризації заборгованості  
                            комунального підприємства «Теплоенерго» за спожитий  
                            природний газ. 
                            Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                            Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
45.СЛУХАЛИ: Про надання згоди комунальному підприємству «Теплоенерго»  
                           на відкриття кредитної лінії. 
                           Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                           Співдоповідач: Питулько Д.М. – директор КП «Теплоенерго» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  



(з місця) 
 
 Зазначив, що керівництву КП «Теплоенерго» потрібно більше думати про 
енергозберігаючі заходи.  
 
Курченко – Гай В.П. – депутат міської ради  від фракції політичної партії  
(з місця)                      «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зазначив, що на минулому пленарному засіданні ради було прийнятто 
рішення відносно КП «Теплоенерго», що було неналежним чином 
підготовлене. Зауважив, що проекти рішення потрібно готувати більш ретельно 
та виважено, щоб не виносити їх повторно на кожне пленарне засідання.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що не підтримує даний проект рішення. Зауважила, що 
потрібно корегувати штатний розпис підприємства, а не брати нові кредити. 
 
Іванян Г.М. – депута міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зауважив, що не підтримує даний проект рішення. Зазначив, що потрібно 
вирішувати проблеми з комунальними підприємствами за рахунок резервного 
фонду, а не брати нові кредити для міста. Запропонував при прийнятті нового 
бюджету на 2018 рік створити резервний фонд для вирішення проблемних 
питань підприємств міста. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що в бюджеті міста є вільний залишок, а не резервний фонд для 
вирішення проблемних питань.  

Озвучив технічну правку: 
«…Для отримання  комунальним підприємством «Теплоенерго» кредиту 

в АБ «Укргазбанк» у вигляді кредитної лінії з лімітом 6 000 000,00 грн. на 
поповнення обігових коштів на умовах, визначених банком, необхідно 
деталізувати рішення Кременчуцької міської ради Полтавської області від 07 
вересня 2017 року «Про надання згоди комунальному підприємству 
«Теплоенерго» на відкриття кредитної лінії» пропонуються наступні уточнення 
до проекту рішення. 
 Назву рішення викласти в наступній редакції: 
 Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради Полтавської 
області від 07 вересня 2017 року «Про надання згоди комунальному 
підприємству «Теплоенерго» на відкриття кредитної лінії». 
 В вирішальній частині пункти 1, 2, 4 викласти в наступній редакції:  



1. Надати дозвіл комунальному підприємству «Теплоенерго» 
отримати у 2017 році кредит в АБ «УКРГАЗБАНК» у вигляді кредитної лінії 
терміном на 16 місяців з лімітом 6 000 000,00 грн. (шість мільйонів гривень), зі 
сплатою за користування кредитом 18,0% річних, на поповнення обігових 
коштів на умовах, визначених Банком. 

2. Для забезпечення зобов’язань, що виникають у зв’язку з 
отриманням кредиту, дозволити комунальному підприємству «Теплоенерго» 
передати в заставу майно, а саме: 

-нежитлове вбудоване адміністративне приміщення загальною площею          
1 030,7 кв.м, що знаходиться за адресою: Полтавська обл., м. Кременчук,           
вул. Софіївська, 68,  

-транспортний засіб: екскаватор-навантажувач марки JCB 
3CXSITEMASTER, 2016 року випуску, заводський № JCB3СХ4ТТG2448659, 
двигун № SB320/45034H00116444, реєстраційний номер 23006ВІ. 
Транспортний засіб належить на праві власності комунальному підприємству 
«Теплоенерго», що підтверджується ДІСГ у Полтавській області; 

-транспортний засіб: спеціальний вантажний автокран 10-20Т-С марки 
МАЗ, модель 5340С2, 2016 року випуску, номер шасі (кузова, рами) 
Y3M5340C2G0000061, колір – синій, реєстраційний номер ВІ6808СН. 
Транспортний засіб належить комунальному підприємству «Теплоенерго» на 
праві власності , що підтверджується свідоцтвом про реєстрацію 
транспортного засобу серії СХМ №  100184, виданим 24.02.2017 року Центр 
8044. 

4. Уповноважити директора комунального підприємства 
«Теплоенего» Питулько Дмитра Миколайовича підписати кредитний договір, 
договір застави, договір іпотеки, інші необхідні правочини та документи, 
пов’язані з отриманням кредиту, надати право  директору від імені 
комунального підприємства «Теплоенерго» узгодити умови цих договорів. У 
разі відсутності директора комунального підприємства «Теплоенерго» 
доручити вчинення зазначених дій особі, яка виконує його обов’язки у 
встановленому чинним законодавством порядку. 

Пункт 5 вилучити. 
 Пункт 6 вважати пунктом 5. 
 Пункт 7 вважати пунктом 6…». 
 

Голосували:  «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 



«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 4 

 
46.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 24 лютого 2016  
                           року «Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської  
                           ради від 22 грудня 2015 року «Про затвердження міської  
                           Програми розвитку зовнішнього освітлення м. Кременчука  
                           «Світло» на 2016-2020 роки». 
                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
47.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 26 березня 2013  
                           року «Про затвердження міської Програми розвитку дорожньо –  
                           мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки». 
                           Доповідає: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Для забезпечення безпеки дорожнього руху на мостовому походу 

через річку Дніпро в м. Кременчуці виникла необхідність у виконання 
поточного ремонту асфальтобетонного покриття мосту. У відповідності до 
рішення виконавчого комітету Кременчуцької міської ради Полтавської області 
«Про перерозподіл бюджетних асигнувань по головному розпоряднику 
бюджетних коштів – управлінню житлово-комунального господарства 
виконавчого комітету Кременчуцької міської ради» від 10.10.2017 на поточний 
ремонт проїзної частини мосту через р. Дніпро перерозподілено кошти у сумі 



600 000,00 тис. грн. за рахунок зменшення видатків на капітальний ремонт 
вулично-шляхової мережі міста.   

Управління житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради  прохає врахувати технічну правку до проекту 
рішення Кременчуцької міської ради «Про внесення змін до рішення міської 
ради від  26 березня  2013 року «Про затвердження міської  Програми розвитку 
дорожньо - мостового господарства у м. Кременчуці на 2013-2017 роки», 
виклавши Додаток «Матеріальне забезпечення Програми розвитку дорожньо-
мостового господарства у м. Кременчуці на 2017 рік» у новій редакції 
(додається) у відповідності до нової технічної правки, що наведена  нижче. 

 
№ 
п/п 

Основні завдання та планові 
показники     Назва вулиці 

Потреба по 
програмі, 
очікувана 

вартість, тис. 
грн 

 

Перерозпо
діл коштів 

 

Потреба по 
програмі з 

урахуванням 
перерозподіл,  

очікувана 
вартість,  
тис. грн 

2 Виготовлення проектно-
кошторисної документації та 
капітальний ремонт  дорожнього 
покриття та улаштування 
заїзних кишень в м. Кременчуці 
 

                 
2500,00 

 
-300,00 

 
2200,00 

 
 

4 Капітальний ремонт 
(улаштування) зливової 
каналізації  вулиці  на 
перехресті вулиць Академіка 
Герасимовича та Гайдамацької  
 

600,00 -300,00 300,00 

17 Поточний ремонт проїзної 
частини мосту через р. Дніпро у 
м. Кременчуці (Одержувач 
бюджетних коштів КП КПС 
ШРБУ)  
 

 +600,00 600,00 

…». 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
48.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                          Полтавської області від 29 листопада 2016 року «Про   
                          затвердження Програми утримання та поточного ремонту мереж  
                          зовнішнього освітлення вулиць та засобів регулювання   
                          дорожнього руху (світлофорних об’єктів) м. Кременчука на 2017  
                          рік». 
                          Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…На засіданні комісії (05.10.17) з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного  розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
було запропоновано: 

- за умови внесення до програми встановлення світлофора на вул.. 
Республіканський біля МЦКіД» «Ювілейний»...» 

(пропозиція на голосування не ставилась) 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Попросив встановити новий світлофорний об’єкт для пішоходів на 
мікрорайоні Ревівка в місці проведення массового заходу відпочинку населення 
(напроти «Хлібної бази»). 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
49.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 2017  

року «Про затвердження Програми фінансової підтримки 
комунальних   підприємств м. Кременчука на 2017 рік». 

                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
(доповідь не заслуховувалась) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
«…Управління житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради пропонує внести технічну правку до проекту 
рішення міської ради «Про внесення змін до рішення міської ради від 31 січня 
2017 року «Про затвердження Програми фінансової підтримки комунальних 
підприємств м. Кременчука на 2017 рік», а саме:  

- Паспорт Програми та додаток до Програми викласти в новій редакції 
(додаються). 
Додатки: на 5 арк…». 
(Додаток перебуває в матеріалах протоколу разом з рішенням сесії) 
 

Голосували:  «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 31 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
50.СЛУХАЛИ:  Про затвердження нової редакції «Програми розвитку  
                           комунального госпрозрахункового житлово-експлуатаційного  
                           підприємства «Автозаводське» та забезпечення належного    
                           утримання майна комунальної власності, що знаходиться на  
                           балансі підприємства на 2017-2018 роки», затвердженої  
                           рішенням Кременчуцької міської ради Полтавської області від  
                           29 листопада 2016 року. 
                           Доповідач: Бутенко К.В. – в.о. начальника УЖКГ 
                           Співдоповідач: Кійло О.І. – директор КГЖЕП «Автозаводське» 

(доповідь, співдоповідь не заслуховувались) 
 
Малецький В.О. – міський голова 



 Поставив питання на голосування за основу. 
 
Голосували:  «за» - 32 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 

Зазначив, що на засіданні постійної депутатської комісії даний проект 
рішення був детально розглянутий, але виникло багато запитань відносно 
підпункту 11.3, а саме: «…Оплата послуг централізованого опалення у вільних 
нежитлових приміщеннях, що знаходяться на балансі КГЖЕП «Автозаводське». 
Зауважив, що сюди відноситься дуже багато приміщень, в тому числі 
підвальних та нежитлових, які знаходяться в занедбаному стані. 
 Запропонував, зняти цей пункт проекту рішення на доопрацювання. 
 
Порицький М.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що в преамбулі рішення основним мотивом зазначено 
«…вжиття дієвих заходів щодо збільшення житлового фонду міста за рахунок 
нежитлових приміщень…». Зауважив, що потрібно прорахувати можливість 
переведення нежитлових приміщень в житлові.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Надав протокольне доручення управлінню житлово – комунального 
господарства:  
- опрацювати можливость облаштування жилих приміщень в нежитлових 
приміщеннях для використання їх в якості службового житла. 
 

Озвучив пропозицію: 
«…На засіданні комісії (05.10.17) з питань бюджету, фінансів, соціально-

економічного  розвитку та інвестиційної політики (голова комісії Плескун О.В.) 
групою депутатів (Плескун О.В., Кавунник Д.В., Котляренко Л.Г.) було 
запропоновано: 
- в додатку № 1 «Напрямки діяльності та заходи Програми…» з розділу 11 
«Оплата комунальних послуг та послуг зв’язку» виключити підпункт –«11.3. 
Оплата послуг з централізованого опалення у вільних нежитлових 
приміщеннях, що знаходяться на балансі КГЖЕП «Автозаводське», строк 
виконання заходу – 2017 -2018 р.р., джерела фінансування – міський бюджет, 
орієнтовні обсяги фінансування, всього – 1146,1; 2017 – 486,0, 2018 – 660,1…». 

 



Голосували:  «за» - 5 
«утрималось» - 3 
«проти» - 5 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                         як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
(з місця) 
 
 Попросив надати пооб’єктну характеристику кожного об’єкта та 
пропозиції щодо оренди, зменшення оптимізації затрат та надати пропозицію 
щодо зменшення витрат. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Попросив управління житлово – комунального господарства розробити 
комплекс організаційно – технічних заходів спрямованих на зменшення 
енергоспоживання відповідними об’єктами та надати інформацію до 
наступного засідання постійної депутатської комісії. 
 
51.СЛУХАЛИ:  Про визначення переможця інвестиційного конкурсу в рамках  
                            державно-приватного партнерства. 
                            Доповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора КП   
                                                                               «Кременчуцький центр  
                                                                                міжнародних зв’язків та  
                                                                                економічного розвитку міста  
                                                                               «Кременчук Інвест»    

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної партії «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Зазначив, що питання відносно санації полігону підіймається вже 
декілька років, але так нічого і не зроблено. Наголосив, що інвестор тягне час та 
ніяк не може узгодити чіткий договір. Зауважив, що відповідно до договору 
інвестор не несе ніякої відповідальності і розтягує процес будівництва на 



декілька років. Запропонував депутатам не підтримувати даний проект 
рішення.  
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
(з місця) 
 
 Зазначила, що інвестор пропонував зустрітися з кожним депутатом та 
обговорити усі пункти договору, але депутати не проявили жодної ініціативи.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати  рішення за основу. 
 

Голосували:  «за» - 8 
«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 17 

(поіменне голосування) 
 
52.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                            Полтавської області від 31 травня 2016 року «Про залучення  
                            кредиту НЕФКО для фінансування   інвестиційного   проекту    
                            «Термомодернізація  дитячого  садка № 32 та модернізація  
                            вуличного освітлення міста Кременчук Полтавської області». 
                            Доповідач: Бедрацький П.В. – заступник директора КП   
                                                                               «Кременчуцький центр  
                                                                                міжнародних зв’язків та  
                                                                                економічного розвитку міста  
                                                                               «Кременчук Інвест»    

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
53.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми по створенню геоінформаційної  
                           системи містобудівного кадастру (ГІС МК) у м. Кременчуці на  
                           2018 рік. 
                           Доповідач: Волощенко О.Г. – начальник управління  
                                                                               містобудування та архітектури 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
54.СЛУХАЛИ:  Про припинення права користування земельними ділянками. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 
          «…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
припинення права користування земельними ділянками» включити 
наступні пункти: 
 

4. Припинити Левченку Родіону Миколайовичу право користування 
земельною ділянкою площею 93 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:001:0457), 
для експлуатації та обслуговування магазину продовольчих товарів по пров. 
Гвардійському, 3-А, та розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі 
записів реєстрації державних актів на право власності на земельну ділянку та 
право постійного користування землею, договорів оренди землі 29.12.2012 за  
№ 531040004000569 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового  
права – 22193902 від 01.09.2017, підстава внесення запису індексний 
№ 36934624 від 06.09.2017) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням 
об’єкта нерухомого майна … 

 
5. Припинити Сухорук Тамарі Андріївні право користування земельною 

ділянкою площею 1061 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:002:0172), для 
експлуатації та обслуговування будівель та споруд по пров. Чкалова, 27, та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований у книзі записів реєстрації 



державних актів на право власності на земельну ділянку та право постійного 
користування землею, договорів оренди землі 26.04.2010 за № 041057500168 
(номер запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на 
нерухоме майно про реєстрацію іншого речового права – 22377648 від 
12.09.2017, підстава внесення запису індексний № 37121013 від 18.09.2017) за 
взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта нерухомого майна … 

 
6. Припинити фізичній особі-підприємцю Хорольській Ларисі 

Миколаївні право користування земельною ділянкою площею 1091 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:05:001:0113), для експлуатації та обслуговування 
будівлі магазину продовольчих товарів з кафе «Хуторок», літньої кухні, 
сторожки по просп. Полтавському, 179-А, та розірвати договір оренди землі, 
зареєстрований 22.03.2016 (номер запису про інше речове право в Державному 
реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого речового  
права – 13830461, підстава внесення запису індексний № 28891648 від 
23.03.2016) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з відчуженням об’єкта 
нерухомого майна … 

 
7. Припинити ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «БУДИНОК 

ТОРГІВЛІ» право користування земельною ділянкою площею 1027 кв.м 
(кадастровий № 5310436500:08:006:0465), для експлуатації та обслуговування 
будівлі операторської автозаправної станції по вул. Миколи Кучми, 1-Б, та 
розірвати договір оренди землі, зареєстрований 18.03.2016 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 13809012, підстава внесення запису 
індексний № 28867620 від 22.03.2016) за взаємною згодою сторін, у зв’язку з 
відчуженням об’єкта нерухомого майна …» 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
55.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  
                           щодо відведення земельних ділянок громадянам в  

       м. Кременчуці. 



                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів 
землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянам в 
м. Кременчуці» а саме: виключити підпункт 2.3, у зв’язку з технічною 
помилкою та додатково включити наступні підпункти з наступною зміною 
нумерації: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки у власність учасникам бойових дій, інвалідам війни, а також 
членам сімей загиблих учасників бойових дій: 

1.28. Трибрату Сергію Володимировичу орієнтовною площею 0,0608 га 
для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Антона Кирилова, 29/15, як учаснику 
бойових дій… 

 
1.29. Чепурняку Артему Юрійовичу орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Богдана Гавелі, 43, як учаснику бойових 
дій… 

 
1.30. Оловаренку Олександру Віталійовичу орієнтовною площею 

0,0603 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Сергія Щербака, 13, як інваліду 
війни… 

 
1.31. Граку Андрію Сергійовичу орієнтовною площею 0,0600 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Кукси, 6, як учаснику бойових дій… 

 



1.32. Ковалю Ігорю Васильовичу орієнтовною площею 0,0599 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Антона Кирилова, 13/18, як учаснику 
бойових дій… 

 
1.33. Загорульку Володимиру Валерійовичу орієнтовною площею 

0,0600 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Анатолія Білоуса, 47, як 
учаснику бойових дій…  

 
1.34. Гомону Максиму Олександровичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Довбні, 12, як учаснику бойових 
дій… 

 
1.35. Фетьку Антону Олександровичу орієнтовною площею 0,0600 га 

для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Олега Кукси, 27, як учаснику бойових 
дій… 

 
1.36. Якименку Олександру Степановичу орієнтовною площею 0,0626 

га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Андрія Деребченка, 1/3, як інваліду 
війни… 

 
1.37. Качуру Юрію Віталійовичу орієнтовною площею 0,0601 га для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) по вул. Миколи Мартинюка, 33, як учаснику 
бойових дій… 

 
1.38. Чорнобаю Олександру Олександровичу орієнтовною площею 

0,0600 га для будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських 
будівель і споруд (присадибна ділянка) по вул. Романа Крутька, 24, як учаснику 
бойових дій…  

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
56.СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із  
                            землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних   
                            ділянок в натурі (на місцевості) громадянам  в м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання дозволу на розроблення технічних документацій із землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості) громадянам в м. Кременчуці» включити наступний підпункт: 

1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) для 
наступної передачі у власність громадянам: 

1.2. Ковальчук Валентині Миколаївні орієнтовною площею 0,0795 га для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 
(присадибна ділянка) по тупику Проточному, 7… 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» -5 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

 
57.СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м.  
                           Кременчуці. 
                          Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення 
«Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в м. Кременчуці» 
включити додатково наступні пункти: 
 

20... Передати Волковій Людмилі Олегівні за умови виконання п. 20.2 
цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0355) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-49… 

 
21... Передати Миколаєнку Андрію Миколайовичу за умови виконання 

п. 21.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0352) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-4… 

 
22... Передати Старик Катерині Олегівні за умови виконання п. 22.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0344) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-35… 

 
23... Передати Андрійчуку Олександру Петровичу за умови виконання 

п. 23.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0354) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-56… 



 
24... Передати Бачинському Владиславу Володимировичу за умови 

виконання п. 24.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:03:003:0353) площею 30 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, 
ГК-26… 

 
25... Передати Гулінському Андрію Анатолійовичу за умови виконання 

п. 25.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0356) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-77… 

 
26... Передати Стецю Сергію Миколайовичу за умови виконання п. 26.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0343) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-78… 

 
27... Передати Зибіну Костянтину Володимировичу за умови виконання 

п. 27.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0339) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-38… 

 
28... Передати Ткаченко Людмилі Миколаївні у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436500:09:004:0593) площею 453 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Деповській, 45… 

 
29... Передати Торубарі Станіславу Павловичу у власність земельну 

ділянку (кадастровий номер 5310436100:06:001:1066) площею 539 кв.м для 
будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 
споруд (присадибна ділянка) (код КВЦПЗ В 02.01) по вул. Весняній, 6/4… 

 
30... Передати Жигановій Наталі Петрівні за умови виконання п. 30.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0346) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-1… 

 
31... Передати Покотилу Сергію Івановичу за умови виконання п. 31.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0351) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-37… 

 
32... Передати Круку Віктору Михайловичу за умови виконання п. 32.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0345) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-45… 

 



33... Передати Піч Ігорю Петровичу за умови виконання п. 33.2 цього 
рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0342) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-88… 

 
34... Передати Крючковій Оксані Олександрівні за умови виконання п. 

34.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0815) площею 61 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-53… 

 
35... Передати Ноженко Тамарі Вікторівні за умови виконання п. 35.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0811) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-178… 

 
36... Передати Плахотнику Миколі Петровичу за умови виконання п. 

36.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0817) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-51… 

 
37... Передати Королькову Олегу Жоржовичу за умови виконання п. 

37.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0814) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-38… 

 
38... Передати Цвелих Ользі Олександрівні за умови виконання п. 38.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0828) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-50… 

 
39... Передати Цибуляку Олексію Анатолійовичу за умови виконання п. 

39.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0810) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-46… 

 
40... Передати Губіну Євгену Петровичу за умови виконання п. 40.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0816) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-176… 

 
41... Передати Петролай Жанні Володимирівні за умови виконання п. 

41.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0826) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-170… 

 
42... Передати Оніщенку Богдану Вікторовичу за умови виконання п. 

6.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 



5310436100:02:003:0827) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-169… 

 
43... Передати Рожкову Анатолію Андрійовичу за умови виконання п. 

43.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0823) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-202… 

 
44... Передати Кучеренку Сергію Леонідовичу за умови виконання п. 

44.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0768) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-131… 

 
45... Передати Мартиненко Олені Миколаївні за умови виконання п. 

45.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0824) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-44… 

 
46... Передати Магері Лідії Миколаївні за умови виконання п. 46.2 цього 

рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0349) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-79… 

 
47... Передати Коваленку Олександру Анатолійовичу за умови 

виконання п. 47.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:03:003:0340) площею 30 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, 
ГК-93… 

 
48... Передати Швачці Олександру Євгенійовичу за умови виконання п. 

48.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0341) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-14… 

 
49... Передати Авєріну Андрію Сергійовичу за умови виконання п. 49.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0350) площею 43 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-66… 

 
50... Передати Турбабі Леоніду Миколайовичу за умови виконання п. 

50.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0338) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-34… 

 



51... Передати Солянику Максиму Валерійовичу за умови виконання п. 
51.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0337) площею 43 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-63… 

 
52... Передати Старик Ларисі Миколаївні за умови виконання п. 52.2 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0347) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-47… 

 
53... Передати Мушиманській Наталії Леонідівні за умови виконання п. 

53.2 цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:03:003:0348) площею 30 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Вадима Пугачова, 14-Ж, ГК-50… 

 
54... Передати Коліснику Олександру Вікторовичу за умови виконання 

п. 54.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0835) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-198… 

 
55... Передати Шокарєву Сергію Володимировичу за умови виконання 

п. 55.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0821) площею 48 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) по вул. Володимира Великого, 88, ГК-25… 

 
56... Передати Мусенко Зої Андріївні за умови виконання п. 56.2. цього 

рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:05:002:0528) площею 774 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Лейтенанта Шмідта, 9… 

 
57... Передати Дон Павлу Павловичу та Дон Інні Павлівні у спільну 

сумісну власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436500:09:003:0980) площею 1000 кв.м для будівництва і обслуговування 
жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) (код 
КВЦПЗ В 02.01) по вул. Щасливій, 40… 

 
58... Передати Лєбєдєвій Наталі Володимирівні за умови виконання п. 

58.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0833) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-164… 

 
59... Передати Юрку Миколі Григоровичу за умови виконання п. 59.2. 

цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 



5310436100:02:003:0830) площею 52 кв. м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-41… 

 
60... Передати Підгорному Віктору Олександровичу за умови 

виконання п. 60.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий 
номер 5310436100:02:003:0834) площею 52 кв.м для будівництва 
індивідуального гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-192… 

 
61... Передати Келеберді Сергію Олексійовичу за умови виконання п. 

61.2. цього рішення, у власність земельну ділянку (кадастровий номер 
5310436100:02:003:0836) площею 52 кв.м для будівництва індивідуального 
гаража (код КВЦПЗ В 02.05) в кварталі 285, № 22, ГК-36…» 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
58.СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
                           оренду громадянам в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 

 
59.СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування  
                            в м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Депутат Терещенко К.О. повідомив, що не буде голосувати по даному 

проекту рішення у зв’язку з наявністю конфлікту інтересів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…За результатами розгляду питання формування земельної ділянки для 
розширення основної території по вул. Театральній, в районі будинку № 46-А з 
метою продажу на земельних торгах у формі аукціону та за результатами 
винесення в натуру проектних меж земельної ділянки в присутності членів 
постійної депутатської комісії з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури, представників виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та громадськості управління земельних ресурсів 
пропонує внести технічну правку до проекту рішення «Про внесення змін до 
рішень органів місцевого самоврядування в м. Кременчуці» а саме в  
пункті 6 додатку замість слів «0,0245» читати «0,0180»…» 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 

 
7. Внести зміни в підпункт 1.10 рішення Кременчуцької міської ради від 

04.04.2017 «Про надання та відмову в наданні дозволу на розроблення 
технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. 
Кременчуці», про надання дозволу ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ 
ТОВАРИСТВУ «ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» на розроблення технічної 



документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 
ділянки в натурі (на місцевості) для експлуатації та обслуговування ЗТП-23 по 
вул. Переяславській, на території пожежного депо, а саме замість слів  
«площею 108 кв.м» читати «площею 91 кв.м». 

 
8. Внести зміни в підпункт 1.8 рішення Кременчуцької міської ради від 

07.09.2017 «Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із 
землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості) юридичним та фізичним особам в м. Кременчуці», про надання 
дозволу ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 
БУДІВЕЛЬНІЙ ФІРМІ «ЦЕНТР ЛТД» на розроблення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 
ділянки в натурі (на місцевості) для експлуатації та обслуговування будівель і 
споруд бетонозмішувального вузла по вул. Свіштовській, а саме замість слів 
«Лимарю Ігорю Петровичу» читати «Лимарю Володимиру Петровичу» та 
замість слів «ПРИВАТНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ «БУДКОН» читати 
«ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «БУДКОН». 

 
9. Внести зміни в пункт 3 рішення Кременчуцької міської ради від 

07.09.2017 року «Про припинення права користування земельними ділянками» 
щодо припинення товариству з обмеженою відповідальністю «Торгова 
фірма «КРЕМЕНЧУКНАФТОПРОДУКТ» права користування земельною 
ділянкою для експлуатації та обслуговування стаціонарної автозаправної 
станції по вул. Макаренка, 38-А, а саме замість слів «товариству з обмеженою 
відповідальністю «Торгова фірма «КРЕМЕНЧУКНАФТОПРОДУКТ» 
(ідентифікаційний код 36093241)» читати «публічному акціонерному 
товариству «КРЕМЕНЧУКНАФТОПРОДУКТСЕРВІС» (ідентифікаційний код 
03482784)». 

 
10. Внести зміни в пункт 5 рішення Кременчуцької міської ради від 

02.03.2017 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АТБ-ТОРГСТРОЙ» в оренду земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування автостоянки по вул. Театральній, 25, а саме: 

- замість слів «В шестимісячний термін» читати «В термін до 10.04.2018». 
 
11. Внести зміни в пункт 15 рішення Кременчуцької міської ради від 

29.04.2014 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо передачі в оренду фізичній особі-підприємцю 
Казаченко Людмилі Григорівні та фізичній особі-підприємцю Скрипнику 
Володимиру Віталійовичу земельної ділянки для експлуатації та 
обслуговування окремих входів та прибудови кафе-кондитерської та магазину 
промислових товарів по вул. Шевченка, 30/7, у зв’язку з переходом права 
власності на об’єкт нерухомого майна, а саме: 



- замість слів «фізична особа-підприємець Казаченко Людмила 
Григорівна (ідентифікаційний номер 2631214446)» читати «ПРИВАТНЕ 
ПІДПРИЄМСТВО «КРЕМАВТОСЕРВІСТРЕЙД» (ідентифікаційний код 
34793132)» по всьому тексту рішення у відповідних до тексту відмінках, яке є 
правонаступником її прав та обов’язків, відповідно до правовстановлюючих 
документів … 

 
12. Внести зміни в пункт 18 рішення Кременчуцької міської ради від 

07.09.2017 року «Про передачу земельних ділянок у власність громадянам в  
м. Кременчуці» щодо передачі Клен Любові Миколаївні у власність земельної 
ділянки для будівництва індивідуального гаража по вул. Вадима  
Пугачова, 14-Ж, ГК-29, а саме: кадастровий номер викласти в наступній 
редакції «5310436100:03:003:0313». 

 
13. Внести зміни в пункт 9 рішення Кременчуцької міської ради від 

04.04.2017 року «Про поновлення та відмову в поновленні договорів оренди 
земельних ділянок» щодо поновлення договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-підприємцем 
Масалітіною Нелею Миколаївною для експлуатації та обслуговування будівлі 
магазину по вул. Велика набережна, 47-В з урахуванням змін, внесених 
рішенням Кременчуцької міської ради від 13.06.2017, а саме: доповнити 
підпунктом наступного змісту: «9.1.11. До підписання сторонами договору 
оренди землі надати до виконкому міської ради довідку про одержання пайових 
коштів замовника на створення соціальної та інженерно-транспортної 
інфраструктури міста в повному обсязі». 

 
14. Внести зміни в пункт 13 рішення Кременчуцької міської ради від 

20.07.2017 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду в м. Кременчуці» щодо надання ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 
ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АЛЬБІЛЕНД» в оренду земельної ділянки для 
експлуатації та обслуговування будівлі автомийки № 2 по вул. Свіштовській, 3, 
а саме: кадастровий номер викласти в наступній редакції 
«5310436100:02:001:0012». 

 
15. Внести зміни в пункт 34 рішення Кременчуцької міської ради від 

31.05.2016 року «Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в 
оренду та відмову в наданні в оренду земельної ділянки в м. Кременчуці» щодо 
передачі в оренду ГАРАЖНОМУ КООПЕРАТИВУ «КИЇВСЬКИЙ» 
земельної ділянки для експлуатації та обслуговування гаражів по  
просп. Свободи, в районі жилого будинку № 47 у зв’язку з присвоєнням 
поштової адреси, а саме: 

- замість слів «просп. Свободи, в районі жилого будинку № 47» читати 
«просп. Свободи, 45-А» …». 

 
Голосували:  «за» - 30 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію: 

«…На засіданні постійної депутатської комісії (05.10.17) з питань 
бюджету, фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної 
політики (голова комісії Плескун О.В.) було запропоновано: 
- пункт 6 … «Товариству з обмеженою відповідальністю «Житлорембудсурвіс» 
та Бондаренко Жанні Олександрівні…» - виключити з проекту рішення, за 
умови не погашення заборгованості за оренду земельної ділянки  до пленарного 
засідання…». 

 
Голосували:  «за» - 8 

«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 18 

 
(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –

В» депутат Плескун О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 9). 
(пропозиція не приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в  
м. Кременчуці» включити додатково наступний пункт: 

 
16. Внести зміни в пункт 2 рішення міської ради від 20 вересня 2011 

року «Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів» щодо 
надання згоди на встановлення земельного сервітуту між Кременчуцькою 
міською радою, Кременчуцьким комунальним автотранспортним 
підприємством 1628 та Товариством з обмеженою відповідальністю 
«Кременчуцьке підприємство з санації полігону» для розміщення об’єкта 
електроенергетики – блочно-модульної теплоелектростанції, частини 
газоуловлюючої системи, мобільної компресорної та факельної установки 
для санації існуючого полігону твердих побутових відходів на території 
міського звалища на Деївській горі з урахуванням змін, внесених рішенням 
Кременчуцької міської ради від 26.02.2013, а саме: замість слів «та 
Товариством з обмеженою відповідальністю «Кременчуцьке підприємство 



санації полігону»» читати «та підприємством, що здійснює діяльність з 
дегазації твердих побутових відходів» … 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 9 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Кавунник Д.В., Кальченко О.В.,Шибашов В.В., Калашник В.В. 
попросили зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 27). 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив пропозицію депутата Піддубної О.М.: 
«…Виключити з п.4 підпункту 2, а саме: доповнити додаток 2 до рішення 

перелік земельних ділянок для продажу право оренди на них на земельних 
торгах у м. Кременчуці Полтавської області пунктом 5, тобто з додатку 2 
рішення Кременчуцької міської ради від 10.10.17 року виключити п.5 
«…продаж права оренди земельної ділянки площею 0,2650 га для будівництва 
підземного паркінгу для обслуговування багатофункціонального готельного 
комплексу з апартаментами за місцем розташування: бул. Пушкіна в районі 
ринку «Придніпровський». Обґрунтування п.4. проекту рішення за заявою ТОВ 
«Торгова Гільдія» запропоновано на продаж земельну ділянку площею 0,2650 
га за адресою: бул. Пушкіна в районі ринку «Придніпровський» для 
будівництва підземного паркінгу. Тобто земельною ділянкою користуються 
звичайні мешканці, чи то у вигляді паркування біля ринку чи то у вигляді 
парку, в якому висаджені дерева буде продана на користь Холода Є.В., який є 
одним з засновників ТОВ «Торгова Гільдія». Таким чином, кременчужани не 
матимуть змоги безперешкодно паркуватися біля ринку, а дерева, які там 
ростуть і є «легенями» промислового міста можуть опинитися під загрозою 
знищення, що може подягти за собою екологічні збитки…». Вимагала 
повернутись до голосування. 
  
Малецький В.О. – міський голова 



Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 
 
Голосували:         «за» - 4 

«утрималось» - 1 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 19 

(процедурно пропозиція не  приймається) 
 

60.СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  
                            щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 23 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Проценко З.В, Терещенко К.О. та міський голова Малецький В.О. 
попросили зарахувати їх голоси «за», всього «за» - 26). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…За результатами розгляду питання формування земельної ділянки для 

розширення основної території по вул. Театральній, в районі будинку № 46-А з 
метою продажу на земельних торгах у формі аукціону та за результатами 
винесення в натуру проектних меж земельної ділянки в присутності членів 
постійної депутатської комісії з питань екології, регулювання земельних 
відносин, містобудування та архітектури, представників виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради та громадськості управління земельних ресурсів 
пропонує внести технічну правку до проекту рішення «Про надання чи 
відмову в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», а саме замість слів 
«орієнтовною площею 0,0245 га» читати «орієнтовною площею 0,0180 га…». 
 

Голосували:  «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 



«не голосувало» - 3 
(пропозиція приймається) 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію депутата Терещенко К.О.: 
«…Пропонує п.п.3.1 (ПП «Регіональний інвестиційний центр аукціонів»)  

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою  
щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці» зняти на 
доопрацювання…». 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що на засіданні профільної депутатської комісії було детально 
розглянуто питання відносно п.3.1. проекту рішення «Про  надання дозволу на 
розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянко в м. 
Кременчуці», а саме: щодо ПП «Регіональний інвестиційний центр аукціонів». 
 Зауважив, що на засіданні профільної постійної депутатської комісії 
члени комісії вирішили, що, доки не буде заключений меморандум між 
мешканцями вул. Театральна, 46-А та потенційним забудовником, питання 
розглядатися не буде.  
 Мешканці вул. Театральна, 46-А проінформували депутатів профільної 
постійної депутатської комісії про те, що меморандум і досі не підписаний. 
 Наголосив, що потрібно заслухати думку мешканців вул.   Театральна,  
46-А. 
 Запитав у начальника управління земельних ресурсів, чи може будь-який 
приватний підприємець приймати участь у проведенні аукціону відносно 
земельної ділянки на вул. Театральна, 46 та будуватися біля «Європейської 
медицини». 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що аукціон можна провести лише за наявності двох чи більше 
учасників. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна  
 
 Наголосила, що міський голова вводить в оману мешканців житлового 
будинку по вул. Театральна, 46-А, так як в проекті рішення № 51 «Про 
внесення змін до рішень органів місцевого самоврядування в м. Кременчуці» ця 
земельна ділянка зміною до проекту рішення заноситься до переліку земельних 
ділянок для продажу. Тобто депутати міської ради вже підтримали проект 
рішення міської ради про продаж земельної ділянки по вул. Театральна, 46-А. 



(Зачитала лист, який надали їй, як депутату міської ради, мешканці вул. 
Театральна, 46-А). 
 Зазначила, що було проведено декілька виїзних засідань профільної 
постійної депутатської комісії за участю депутатів міської ради та міського 
голови на вул. Театральна, 46-А, де чітко озвучували свою позицію щодо 
надання допомоги мешканцям у заключенні відповідного меморандуму. 
 Також зазначила, що нею, як депутатом міської ради, була вчасно надана 
пропозиція відносно питання № 51 порядку денного «Про внесення змін до 
рішень органів місцевого самоврядування в м. Кременчуці». Висловила, свою 
точку зору щодо надання земельної ділянки ТОВ «Торгова Гільдія». 
 
Бокован М.В. – депутат міської ради, голова фракції «Поруч»  
(з місця) 
 
 Зазначив, що дійсно було проведено ряд зустрічей між мешканцями вул. 
Театральна, 46-А та потенційним забудовником. В проекті меморандуму були 
чітко зазначені пропозиції мешканцв, а саме: 

- зменшити забудову земельної ділянки; 
- чітко визначити межі земельної ділянки, які будуть належати мешканцям; 
- провести роботи з благоустрою на прибудинковій території 

вул.Театральна, 46-А. 
Зауважив, що пропозиція відносно зменшення забудови земельної 

ділянки була підтримана, розглянута та виконана. Запитав у секретаря міської 
ради, які саме роботи з благоустрою території готовий провести потенційний 
забудовник. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Запропонував депутатам переглянути графічну матеріали, які будуть 
виведені на екран відносно проведення майбутніх робіт з благоустрою на при- 
будинковій території по вул. Театральна, 46-А. (В залі пленарного засідання 
ради на екрані показано графічні матеріали щодо робіт з благоустрою по 
вул.Театральна, 46-А). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Прокоментував графічні матеріали майбутніх робіт з благоустрою на при 
будинковій території вул. Театральна, 46-А. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що потрібно надати усі можливості мешканцям вул. 
Театральна, 46 –А провести перемови з потенційним забудовником та 
підписати остаточний варіант меморандуму, який задовольнить усі сторони. 



 Запропонував депутатам більш чітко відстоювати свою позицію, а голові 
фракції, за яким закріплена територія, стати перемовником між мешканцями 
вул. Театральна, 46 – А та потенційний забудовником. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
Поставив на голосування пропозицію депутата Терещенка К.О. 

 
Голосували:  «за» - 7 

«утрималось» - 4 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 18 
(пропозиція не підтримана) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Терещенко К.О. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
8). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення проектів землеустрою 
щодо відведення земельних ділянок в м. Кременчуці», виклавши назву рішення 
в наступній редакції: «Про надання чи відмову в наданні дозволу на 
розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок в 
м. Кременчуці» 

та включити додатково наступні підпункти з наступною зміною 
нумерації: 

 
4. Надати дозвіл на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для зміни їх цільового призначення: 
4.1. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«МІДАС КРЕМОР» площею 3341 кв.м, із цільового призначення – для 
будівництва та обслуговування будівель кредитно-фінансових установ (код 
КВЦПЗ В 03.09) на цільове призначення – для будівництва і обслуговування 
багатоквартирного житлового будинку з об’єктами торгово-розважальної та 
ринкової інфраструктури (код КВЦПЗ В 02.10) для експлуатації та 
обслуговування будівлі дитячого комбінату № 8 з будівництвом об’єкта 
громадського обслуговування з житловими приміщеннями на верхніх поверхах 
будівлі по вул. Шевченка, 33 … 

 
6. Відмовити в наданні дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок на умовах оренди: 



6.1. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» орієнтовною площею 0,1847 га для експлуатації та 
обслуговування насосної станції № 2 по просп. Лесі Українки, в зв’язку з 
відсутністю підстав формування земельної ділянки шляхом розроблення 
проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки відповідно до вимог 
ст. 79-1 Земельного кодексу України … 

 
6.2. ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» орієнтовною площею 1,0580 га для експлуатації та 
обслуговування будівель і споруд районних теплових мереж по  
просп. Свободи, 8, в зв’язку з відсутністю підстав формування земельної 
ділянки шляхом розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки відповідно до вимог ст. 79-1 Земельного кодексу України …». 

 
Голосували:  «за» - 27 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив пропозицію постійної депутатської комісії: 
«…На засіданні постійної депутатської комісії (05.10.17) з питань бюджету, 

фінансів, соціально – економічного розвитку та інвестиційної політики (голова 
комісії Плескун О.В.) було запропоновано: 

- не включати підпункти: 
- 1.3, 1.4. «…Товариству з обмеженою відповідальністю «ЄВРОХОЛД»  
СКС»…» за умови не погашення боргу до пленарного засідання за оренду 
земельної ділянки…». 
 

Голосували:          «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Терещенка Д.Ю.: 

«…Зняти на доопрацювання п.п.4.1. проекту рішення «Про надання 
дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних 
ділянок в м. Кременчуці» у зв’язку з невідповідністю містобудівної 
документації для зміни цільового призначення…». 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 



 Зазначив, що  він неодноразово на попередніх засіданнях ради 
висловлював свою точку зору відносно ТОВ «Мідас Кремор». Наголосив, що 
зараз до сесійної зали повернулося багато депутатів міської ради для підтримки 
включення ТОВ «Мідас Кремор» до проекту рішення. Зауважив, що коли 
проект рішення чи доповнення до проекту рішення готуються відповідно до 
норм чинного законодавста, то і не виникає  пропозицій відносно зняття його 
на доопрацювання.  
 Підкреслив, що ТОВ «Мідас Кремер» належать Моцарю. Зазначив, що гр. 
Моцарь викупив дитячий дошкільний навчальний заклад, який розташований 
поза приміщенням колишнього земельного управління. Зауважив, що дана 
територія містить закритий двір, а земельної ділянки не вистачає для утримання 
тих мешканців, які там мешкають. Посередині є намір збудувати будинок. 
 Висловився, що відповідно до генерального плану забудови міста – це 
територія громадськості. Відповідно до детального плану території центральної 
частини міста зі змінами – це центр обслуговування громадськості. Відповідно 
до використання - зона розміщення багатоквартирної  житлової  забудови у 
п’ять поверхів.  
 Виходячи з вищевикладеного, жодної підстави прийняти рішення про 
зміну цільового призначення без внесення відповідних змін і розроблення 
детального плану території не існує. 
 Наголосив, що має наміри оскаржити даний проект рішення.  

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Терещенко Д.Ю. 

 
Голосували:          «за» - 8 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 19 

(пропозиція не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування питання в цілому. 
 

                   Голосували: «за» - 20 
«утрималось» - 3 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

(поіменне голосування) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування. 



Голосували:         «за» - 23 
«утрималось» - 2 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 8 

(поіменне голосування) 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутат Плескун О.В. попросив зарахувати його голос «за», всього «за» - 
24). 

 
61.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення технічних документацій із  
                           землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних  
                           ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам   
                           в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                        ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 

проекту рішення «Про надання дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 
земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним особам в 
м. Кременчуці», виклавши назву рішення в наступній редакції: «Про 
надання та відмову в наданні дозволу на розроблення технічних 
документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 



земельних ділянок в натурі (на місцевості) юридичним та фізичним 
особам в м. Кременчуці» 

та включити додатково наступні підпункти з наступною зміною 
нумерації: 

 
1. Надати дозвіл на розроблення технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 
місцевості): 

1.2. Саламатіній Аллі Олексіївні площею 3125 кв.м для закінчення 
будівництва об’єкта незавершеного будівництва виробничої бази по вул. 
Космічній, 19 … 

 
1.3. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«КРІПТ-С» площею 2901 кв.м для закінчення будівництва об’єкту 
незавершеного будівництва – багатоповерхового жилого будинку № 12 по  
вул. Велика набережна … 

 
1.4. Фізичній особі-підприємцю Марченко Ірині Валеріївні площею 

1835 кв.м для закінчення будівництва об’єкту незавершеного будівництва 
адміністративного будинку (блоку побутового обслуговування) у кварталі 101, 
буд. 11-Б … 

 
1.5. Фізичній особі-підприємцю Шишмакову Євгену Євгеновичу 

площею 1648 кв.м для експлуатації та обслуговування двоповерхового блоку 
міні-магазинів по вул. Театральній, 27-А … 

 
1.6. Комунальному госпрозрахунковому житлово-експлуатаційному 

підприємству «Автозаводське» площею 1349 кв.м для експлуатації та 
обслуговування будівлі будинку ради громадського самоврядування 
мікрорайону № 10 по пров. Гомельському, 22 … 

 
1.7. ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«КРІПТ-С» площею 11024 кв.м для закінчення будівництва об’єкта 
незавершеного будівництва – готелю по вул. Київській, 64 … 

 
4. Відмовити в наданні дозволу на розроблення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 
(на місцевості): 

4.1. Фізичній особі-підприємцю Невмиваці Ігорю Петровичу площею 
1590 кв.м для експлуатації та обслуговування тимчасової відкритої автостоянки 
по бульвару Автокразівському у зв’язку із закінченням 30.06.2005 терміну дії 
договору на право тимчасового користування землею (в тому числі на умовах 
оренди) за № 463 від 10.07.2000 та обов’язковістю набуття права оренди землі 
на земельних торгах відповідно до статті 134 Земельного кодексу України та 



невідповідністю місцярозташування тимчасової відкритої автостоянки 
містобудівній документації». 

 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

(Депутат Плескун О.В. передав головуючому пропозицію) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Плескуна О.В: 

«…Виключити підпункти: 
- 1.3. «Саламатіній Аллі Олексіївні…» 
- 1.4. «Фізичній особі – підприємцю Марченко Ірині Валеріївні…» 
- 1.5. «…Фізичній особі – підприємцю Шишмакову Євгену  

Євгенійовичу…» 
- 1.7. «…Товариству з обмеженою відповідальністю «КРІПТ-С…» до  

погашення заборгованості».  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що відповідно до інформації, наданої управлінням земельних 
відносин, гр. Саламатіна А.О. сплатила борг в повному обсязі, товариство з 
обмеженою відповідальністю «КРІПТ-С» – платило через банк «Фінанси та 
кредит» - зараз кошти повертаються до міської ради в примусовому порядку в 
зв’язку з ліквідацією банку та несвоєчасним проведенням операції, фізична 
особа – підприємць Марченко Ірина Валеріївна – кошти стягуються через 
примусове виконання та фізична особа – підприємць Шишмаков Євген 
Євгенійович – не має звірки з КОДПІ. 
 Запропонував депутату Плескуну О.В. доопрацювати свою пропозицію в 
зв’язку з інформацією, наданою від управління земельних ресурсів. 
 
Піддубна О.М.  – депутат міської ради, позафракційна 
 
 Висловила свою точку зору щодо «подвійних стандартів» по питанню 
оренди земельної ділянки та отриманих коштів за це. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив доопрацьовану пропозицію депутата Плескуна О.В.: 

«…Виключити з проекту рішення підпункт 1.5. «…Фізичній особі – 
підприємцю Шишмакову Євгену Євгенійовичу…». 



Поставив на голосування пропозицію депутата Плескуна О.В. 
 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
62.СЛУХАЛИ: Про надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання  

       земельних ділянок в м. Кременчуці 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 
надання чи відмову в наданні згоди на поділ та об’єднання земельних ділянок в 
м. Кременчуці» включити наступний пункт з наступною зміною нумерації: 

 
4. Відмовити в наданні фізичній особі-підприємцю Скорині 

Володимиру Віталійовичу, Скорині Андрію Володимировичу та Скорині 
Володимиру Івановичу згоди на поділ земельної ділянки площею 8333 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:08:001:0053) для експлуатації та 
обслуговування комплексу будівель по вул. Богдана Хмельницького, 1-Е, в 
зв’язку з відсутністю підстав для зарахування до запасу міста земель, що 
перебувають у фактичному користуванні та прилягають до об’єктів нерухомого 



майна, розташованих в межах земельної ділянки площею 8333 кв.м, та не є 
землями загального користування відповідно до затвердженої містобудівної 
документації …». 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 3 

 
63.СЛУХАЛИ: Про надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в  
                           оренду в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Депутат Яцина О.О. повідомив, що  не буде голосувати по даному 

проекту рішення у зв’язку з наявністю конфлікту інтересів. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення «Про 

надання, вилучення та оформлення земельних ділянок в оренду в  
м. Кременчуці» включити додатково наступні пункти: 
 

6. Передати фізичній особі-підприємцю Ленченку Євгену 
Олександровичу в оренду строком на десять років земельну ділянку площею 



93 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:001:0457) для експлуатації та 
обслуговування магазину продовольчих товарів (код КВЦПЗ В 03.07) по  
пров. Гвардійському, 3-А … 

 
7. Передати фізичній особі-підприємцю Мендєлєєву Олексію 

Анатолійовичу в оренду терміном на двадцять п’ять років земельну ділянку 
площею 1061 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:002:0172) для експлуатації та 
обслуговування будівель та споруд, що використовуються у виробничих цілях 
(код КВЦПЗ В 03.07) по пров. Чкалова, 27 … 

 
8. Передати фізичній особі-підприємцю Петунц Анаіт Юріківні в 

оренду терміном на сорок дев’ять років земельну ділянку площею 1091 кв.м 
(кадастровий № 5310436100:05:001:0113) для експлуатації та обслуговування 
будівлі магазину продовольчих товарів з кафе «Хуторок», літньої кухні, 
сторожки (код КВЦПЗ В 03.07) по просп. Полтавському, 179-А … 

 
9. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АІС СТОЛИЦЯ ТРЕЙД» в оренду строком на 
двадцять п’ять років земельну ділянку площею 11251 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:02:001:0096) для експлуатації та обслуговування будівлі 
автосалону, станції технічного обслуговування та ремонту автомобілів на  
4 поста (код КВЦПЗ В 03.10) по просп. Лесі Українки, 1-А … 

 
10. Передати фізичній особі-підприємцю Волощуку Михайлу 

Михайловичу в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 1027 кв.м (кадастровий № 5310436500:08:006:0465) для експлуатації та 
обслуговування будівлі операторської автозаправочної станції (код КВЦПЗ  
В 03.07) по вул. Миколи Кучми, 1-Б … 

 
11. … Передати фізичній особі-підприємцю Намейку Олександру 

Миколайовичу в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 56 кв.м (кадастровий № 5310436100:02:003:0039) для експлуатації та 
обслуговування торговельного павільйону (код КВЦПЗ В 03.07) по просп. Лесі 
Українки, 84 … 

 
12. … Передати фізичній особі-підприємцю Ковальову Олексію 

Володимировичу в оренду строком на п’ятнадцять років земельну ділянку 
площею 62 кв.м (кадастровий № 5310436500:09:001:0270) для експлуатації та 
обслуговування торгівельного павільйону для реалізації продовольчих  
та непродовольчих товарів в комплексі з павільйоном очікування  
громадського транспорту зупинки «Міський сад» (код КВЦПЗ В 03.07) по  
просп. Свободи, 11 … 

 
13. … Передати фізичній особі-підприємцю Коліснику Віталію 

Яковичу та фізичній особі-підприємцю Гєрко Вікторії Анатоліївні в оренду 



строком на п'ятнадцять років земельну ділянку площею 65 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:1032) для експлуатації та обслуговування 
адміністративно-торгівельних приміщень (код КВЦПЗ В 03.07) по вул. Івана 
Мазепи, 63/12 … 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 6 

(пропозиція приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
  

Озвучив пропозицію депутата Плескуна О.В.: 
«…Зняти  п.9. … Передати ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «АІС СТОЛИЦЯ ТРЕЙД» в оренду строком на 
двадцять п’ять років земельну ділянку площею 11251 кв.м (кадастровий  
№ 5310436100:02:001:0096) для експлуатації та обслуговування будівлі 
автосалону, станції технічного обслуговування та ремонту автомобілів на  
4 поста (код КВЦПЗ В 03.10) по просп. Лесі Українки, 1-А … на 
доопрацювання в зв’язку з заборгованістю…». 

 
Голосували:  «за» - 24 

«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 5 

 
ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 7 
 

(У зв’язку з несвоєчасним голосуванням в електронній системі «РАДА –
В» депутати Піддубна О.М. та Терещенко К.О. попросили зарахувати їх голоси 
«за», всього «за» - 25). 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив на голосування пропозицію про продовження роботи сесії до 
23.00 год. 

  
Голосували:  «за» - 24 



«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(процедурно рішення прийнято) 
 
64.СЛУХАЛИ:  Про поновлення договорів оренди земельних ділянок. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення 
«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» включити 
додатково наступні пункти з наступною зміною нумерації: 

 
6. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 21.11.2017 строком на п’ять років, договір оренди землі, зареєстрований 
у книзі записів реєстрації державних актів на право власності на земельну 
ділянку та на право постійного користування землею, договорів оренди землі 
21.11.2012 за № 5310400040006517 (номер запису про інше речове право в 
Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 21766432 від 02.08.2017, підстава внесення запису індексний 
№ 36511004 від 08.08.2017), укладений між Кременчуцькою міською радою та 
громадською організацією «АВТОСТОЯНКА АВТОЛЮБИТЕЛЬ», на 
підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 994 кв.м 
(кадастровий номер 5310436100:02:003:0160) для зберігання особистих 
транспортних засобів громадян (код КВЦПЗ J 12.04) по вул. Володимира 
Великого, в районі будинку № 58 … 

 
7. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 08.09.2016 

строком на двадцять п’ять років, з дати державної реєстрації права оренди 
земельної ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 18.06.2014 (номер 
запису про інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме 
майно про реєстрацію іншого речового права – 6114375, підстава внесення 



запису індексний № 13994194 від 24.06.2014 зі змінами, внесеними 08.09.2015), 
укладений між Кременчуцькою міською радою та фізичною особою-
підприємцем Власко Оленою Миколаївною, зі зміною умов, на підставі якого 
у користуванні перебувала земельна ділянка площею 247 кв.м (кадастровий 
номер 5310436500:08:003:0747) для експлуатації та обслуговування перукарні, 
що використовується як магазин, (код КВЦПЗ В 03.13) по  
вул. Гагаріна, 16-А … 

 
8. Поновити шляхом укладення додаткової угоди до договору оренди 

землі з 21.11.2017 строком на п'ять років, з дати державної реєстрації змін до 
зареєстрованого права оренди земельної ділянки, договір оренди землі, 
зареєстрований 21.11.2012 за № 531040004000518 (номер запису про інше 
речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 22549432, підстава внесення запису 
індексний № 37295204 від 27.09.2017), укладений між Крюківською районною 
радою та В’язовською Марією Петрівною на підставі якого у користуванні 
перебувала земельна ділянка площею 797 кв.м (кадастровий номер 
5310436500:09:003:0264) для городництва (код КВЦПЗ А 01.07) по  
пров. Межовому, 1 … 

 
13. Зобов’язати землекористувачів до підписання сторонами договору 

оренди землі надати до виконкому міської ради довідку про одержання пайових 
коштів замовника на створення соціальної та інженерно-транспортної 
інфраструктури міста в повному обсязі….» 

 
Голосували:  «за» - 28 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

(пропозиція приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує до проекту рішення 
«Про поновлення договорів оренди земельних ділянок» включити 
додатково наступні пункти: 

 
9. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 30.09.2016 

строком на три роки, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 7202524, підстава внесення запису 
індексний № 16213443 від 02.10.2014), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та ПРИВАТНИМ ПІДПРИЄМСТВОМ «МОНОЛІТБУДСЕРВІС», зі 



зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала земельна ділянка 
площею 25080 кв.м (кадастровий номер 5310436100:05:002:0175) для 
розширення виробничо-технічної бази (код КВЦПЗ J 11.02) по вул. Василя 
Симоненка, 1-Е … 

 
10. Поновити шляхом укладення договору оренди землі з 30.09.2016 

строком на три роки, з дати державної реєстрації права оренди земельної 
ділянки, договір оренди землі, зареєстрований 30.09.2014 (номер запису про 
інше речове право в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про 
реєстрацію іншого речового права – 7205311, підстава внесення запису 
індексний № 16218880 від 02.10.2014), укладений між Кременчуцькою міською 
радою та фізичною особою-підприємцем Гвоздецьким Романом 
Миколайовичем, зі зміною умов, на підставі якого у користуванні перебувала 
земельна ділянка площею 6105 кв.м (кадастровий номер 
5310436100:05:002:0173) для будівництва виробничо-технічної бази (код 
КВЦПЗ В 03.07) в районі автодороги до жилого масиву «Млинки-Лашки» …» 

 
Голосували:  «за» - 8 

«утрималось» - 6 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 13 

(технічна правка не приймається) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок», 
виклавши назву рішення в наступній редакції: «Про поновлення та відмову 
в поновленні договорів оренди земельних ділянок» 

та включити додатково наступний пункт з наступною зміною нумерації: 
 

18. Відмовити в поновленні договору оренди землі, укладеного між 
Кременчуцькою міською радою та приватним підприємством «Центуріоніс», 
на підставі якого у користуванні перебуває земельна ділянка площею 
14284 кв.м (кадастровий номер 5310436100:02:001:0241) для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  
В 03.07) по просп. Лесі Українки, у зв’язку з невиконанням умов договору 
оренди землі, зареєстрованого 23.07.2013 (номер запису про інше речове право 
в Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно про реєстрацію іншого 
речового права – 2027140, підстава внесення запису індексний № 4788236 від 
06.08.2013) з додатковою угодою, зареєстрованою 05.11.2015, в частині 
недотримання умов використання земельної ділянки – для будівництва 
автосалону та станції технічного обслуговування автомобілів (код КВЦПЗ  



В 03.07) протягом трьох років підряд згідно вимог статті 416 Цивільного 
кодексу України, чим порушено вимоги статті 33 Закону України «Про оренду 
землі» щодо переважного права орендаря перед іншими особами на укладення 
договору оренди землі на новий строк (поновлення договору оренди землі) … 
 

Голосували:  «за» - 21 
«утрималось» - 2 
«проти» - 0 
«не голосувало» -7 

(технічна правка не приймається) 
 
 Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування за 
технічну правку по п.18 проекту рішення. 

 
Голосували:         «за» - 25 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(процедурно пропозиція приймається) 
 
 Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повставив на голосування технічну правку. 

 
Голосували:         «за» - 23 

«утрималось» - 1 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 

(технічна правка приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
65.СЛУХАЛИ:  Про поновлення договору оренди землі № 040954800005 від  
                            23.01.2009, укладеного між Кременчуцькою міською радою та  
                           Литвиновою С.Є. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 



(доповідь не заслуховувалась) 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від політичної фракції «БЛОК ПЕТРА  
(з місця)             ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ»  
 
 Зазначив, що ця земельна ділянка неодноразово розглядалась на 
пленарних засіданнях ради. Наголосив, що до проекту рішення є зауваження від 
юридичного управління виконавчого комітету Кременчуцької міської ради. 
 Зауважив, що прийняття даного проекту рішення буде не законним, так 
як договір оренди земельної ділянки закінчився ще у 2010 році, більше 7 років 
не поновлювався та на зазначеній земельній ділянці нічого не будується. 
Поновлювати договір оренди земельної ділянки за таких умов буде не 
правильно та не законно.  
 Закликав депутатів не підтримувати даний проект рішення. 
 
ВИРІШИЛИ: не приймати рішення в цілому, як рішення міської ради. 
 

                   Голосували:  «за» - 4 
«утрималось» - 3 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 16 

 
66.СЛУХАЛИ: Про надання земельних ділянок в постійне користування в м.  
                           Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних   
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 21 

«утрималось» - 0 
«проти» - 2 
«не голосувало» - 6 

(не прийнято за основу) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
  

Поставив на голосування пропозицію щодо повернення до голосування за 
основу. 

 
Голосували:         «за» - 23 

«утрималось» - 1 



«проти» - 0 
«не голосувало» - 6 

(процедурно пропозиція  приймається) 
 

Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив технічну правку: 

«…Управління земельних ресурсів пропонує внести технічну правку до 
проекту рішення «Про надання земельних ділянок в постійне користування 
в м. Кременчуці», виклавши мотивувальну частину в наступній редакції: 

«Розглянувши клопотання юридичних осіб, керуючись статтями 12, 42, 
79-1, 92, 111, 122, 123, 126 Земельного кодексу України, Постановою Кабінету 
Міністрів України від 17.11.2004 № 1553 «Про затвердження Положення про 
Державний фонд документації із землеустрою», статтею 26 Закону України 
«Про місцеве самоврядування в Україні», Кременчуцька міська рада» 

та включити додатково наступний пункт: 
 
2. … Надати комунальному госпрозрахунковому житлово-

експлуатаційному підприємству «Автозаводське» в постійне користування 
земельну ділянку площею 2124 кв.м (кадастровий № 5310436100:07:003:0856) 
для експлуатації та обслуговування багатоквартирних будинків, належних до 
них будівель, споруд та прибудинкових територій (код КВЦПЗ В 02.03) по  
вул. Леонова, 124 та вул. Залізничній, 29 … 
 

Голосували:  «за» - 25 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 5 
 

Кавунник Д.В. – депутат міської ради голова фракції політичної партії  
(з місця)       «Радикальна партія ОЛЕГА ЛЯШКА»  
 
 Зазначив, що виступає проти виділення земельної ділянки в постійне 
користування  для московського патріархату. Наголосив, що земельну ділянку 
можно виділити лише в тимчасове користування. 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Озвучив пропозицію депутата Кавунника Д.В.: 

«…Замість  слів «…Надати ТРОЇЦЬКІЙ УКРАЇНСЬКІЙ 
ПРАВОСЛАВНІЙ ЦЕРКВІ в постійне користування земельну ділянку 
площею 3004 кв.м для експлуатації та обслуговування храму та церковних 
споруд по просп. Свободи, 9….» викласти його у  такій редакції: «…Надати 
ТРОЇЦЬКІЙ УКРАЇНСЬКІЙ ПРАВОСЛАВНІЙ ЦЕРКВІ в тимчасове 
користування земельну ділянку площею 3004 кв.м для експлуатації та 
обслуговування храму та церковних споруд по просп. Свободи, 9…» 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що відповідно до чинного законодавства України поняття 
«тимчасове користування» не має.  

Наголосила, що  зараз земельну ділянку можна надати не в тимчасове 
користування, а в оренду відповідно до чинного законодавства України.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запитав у начальника управління земельних ресурсів, чи можно зняти цей 
пункт рішення на доопрацювання та підготувати  на наступне пленарне 
засідання ради проект рішення про надання земельної ділянки в оренду. 
 
Безверха І.О. – начальник управління земельних ресурсів 
 
 Зазначила, що зараз зробити це не можна, так як, заявниками була надана 
заява, щодо  надання земельної ділянки в постійне користування, тобто 
заявники повинні написати іншу відповідну заяву. 
 
Терещенко Д.Ю. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Висловив свою точку зору щодо надання земельної ділянки в постійне 
користування Троїцькій Українській Православній церкві. Зазначив, що 
мешканці міста Кременчука мають вільне віросповідання та можуть ходити в 
різні церкви. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції полтичної партії  
                               «Об’єднання «САМОПОМІЧ»  
 

Закликала депутатів підтримати пропозицію депутата Кавунника Д.В., 
голосувати «правильно» та не надавати земельну ділянку в постійне 
користування Троїцькій Українській Православній церкві московського 
патріархату. 
 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто»  
 
 Зазначив, що Троїцькій Українській Православній церкві московського 
патріархату працюють українці. Закликав підтримати проект рішення. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Зазначив, що потрібно більш детально розібратися в цьому питанні. 
Запропонував зняти проект рішення на доопрацювання, підготувати на 
наступне пленарне засідання ради проект рішення про надання земельної 
ділянки в оренду (на 5 чи 10 років). 

Озвучив пропозицію Радикальної партії «ОЛЕГА ЛЯШКА»: 
«…Виключити п.1 проекту рішення «Про надання земельних ділянок в 
постійне користування в м. Кременчуці» на доопрацювання…». 
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 0 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 3 

(пропозиція приймається) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 
67.СЛУХАЛИ:  Про надання згоди на встановлення земельних сервітутів у 
                            м. Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Поставив питання на голосування за основу. 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
Малецький В.О. – міський голова 



 Озвучив технічну правку: 
«…Управління земельних ресурсів пропонують до проекту рішення «Про 

надання згоди на встановлення земельних сервітутів у м. Кременчуці» 
включити додатково наступні пункти: 
 

14. Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 
«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на  
один рік земельну ділянку площею 1269 кв.м (кадастровий  
№ 5310436500:08:003:1037) для будівництва кабельних ліній 10 кВ від ПС 
«Кременчук-місто» 150/35/10 кВ до РП-13 к.1, к.2 та РП-6 к.1, та під котловани 
для виконання проколів через вулиці (код КВЦПЗ J 14.02) по вул. Троїцькій, 
вул. 29 Вересня, вул. Івана Мазепи … 

 
15. Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 1090 кв.м (кадастровий №5310436500:08:003:1028) 
для будівництва кабельної лінії 10 кВ від ПС «Кременчук-місто» 150/35/10 кВ 
до РП-6 к. 1, та під котловани для виконання проколів через вулиці (код КВЦПЗ 
J 14.02) по вул. Шевченка, пров. Челюскінців, вул. Гагаріна … 

 
16. Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 1114 кв.м (кадастровий №5310436500:08:003:1029) 
для будівництва кабельної лінії 10 кВ від ПС «Кременчук-місто» 150/35/10 кВ 
до РП-6 к. 1, та під котловани для виконання проколів через вулиці (код КВЦПЗ 
J 14.02) по вул. Шевченка, пров. Челюскінців, вул. Гагаріна … 

 
17. Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на один рік 
земельну ділянку площею 84 кв.м (кадастровий №5310436500:08:003:1030) для 
будівництва кабельної лінії 10 кВ від ПС «Кременчук-місто» 150/35/10 кВ до 
РП-6 к. 1, та під котловани для виконання проколів через вулиці (код КВЦПЗ  
J 14.02) по вул. Шевченка, пров. Челюскінців, вул. Гагаріна … 

 
18. Передати ПУБЛІЧНОМУ АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВУ 

«ПОЛТАВАОБЛЕНЕРГО» в сервітутне користування строком на п’ять років 
земельну ділянку площею 4 кв.м (кадастровий №5310436100:04:002:0826)  
для будівництва та обслуговування опори 10 кВ № 13/2 в районі  
будинку № 83 по вул. Козацькій для електропостачання житлового будинку  
(пров. Рівненський, 11) (код КВЦПЗ J 14.02) по пров. Рівненському …» 

 
Голосували:  «за» - 26 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 



(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому з урахуванням технічної правки,  
                        як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 26 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 4 

 
68.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки  
                           земельної ділянки несільськогосподарського призначення для  
                           продажу із земель комунальної власності в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
69.СЛУХАЛИ:  Про зміну цільового призначення земельних ділянок в  

        м.Кременчуці. 
                            Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                          ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
70.СЛУХАЛИ: Про погодження технічних  документацій із землеустрою щодо  
                           поділу та об'єднання земельних ділянок в м. Кременчуці. 
                           Доповідач: Безверха І.О. – начальник управління земельних  
                                                                         ресурсів 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 



                   Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
71.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Кременчуцької міської ради  
                           Полтавської області від 07 вересня 2017 року «Про виділення  
                           коштів за рахунок вільного залишку бюджетних коштів станом  
                           на 01.01.2017 року». 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                        начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 30 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
72.СЛУХАЛИ: Про виділення коштів за рахунок вільного залишку бюджетних  
                           коштів станом на 01.01.2017 року. 
                           Доповідач: Неіленко Т.Г. – заступник міського голови –  
                                                                         начальник фінансового управління 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 28 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
73.СЛУХАЛИ: Про присвоєння новозбудованому малому броньованому  
                           артилерійському катеру Військово-Морських Сил Збройних  
                           Сил України іменної назви «Кременчук». 
                           Доповідач: Малецький В.О. – міський голова 

(доповідь не заслуховувалась) 
 
ВИРІШИЛИ: прийняти рішення в цілому, як рішення міської ради (додається). 
 

                   Голосували: «за» - 27 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 



74.Різне. 
 
Терещенко К.О. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
(з місця) 

 
Висловив свою точку зору щодо орендної плати за землю та підтримки 

малого та середнього   бізнесу. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради, позафракційна 

 
Висловилась про підсумки проведення сесії. 

 
Таценюк В.Д. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 

Висловив свою точку зору про оцінку роботи сесії мешканцями міста та 
дотримання вимог Регламенту під  час роботи сесії. 
 
Красовський К.В. - очільник   Кременчуцького міського осередку   
                                    ВО«Свобода» 

 
Привітав з нагоди святкових днів. 

 
Знайденко М.І. – громадський активіст м.Кременчука 
 

Висловився щодо відсутності телефонного зв’язку у помешканнях  
людей з обмеженими фізичними можливостями. 
 
Намейко О.М. – мешканка м.Кременчука, представниця гр.Литвинової С.Є.  
 

Озвучила свою позицію щодо ситуації із земельною ділянкою  
гр. Литвинової С.Є. 
 
Лапа О.П. – мешканка м.Кременчука 
  

Звернулася до депутата  Піддубної О.М.  
 

Трофименко В.І. – громадська активістка  м.Кременчука 
 

Висловила свою точку зору щодо оцінки роботи  міського голови 
кременчужанами та роботу секретаря міської ради в  комісії з перейменування. 
 
Коновалова Л.О. – мешканка   м.Кременчука 
 

Озвучила свої особисті враження від роботи сесії. 
 
Харченко Л.Ю. – громадський активіст, голова ГО «Автомайдан    Кременчук» 
 

Привітав з  наступаючими святами. Висловив свої особисті враження від 
сесії та зміни своїх позицій депутатами. 
 



Жоган Юрій -  громадський активіст   м.Кременчука 
 

Озвучив свою позицію щодо нових тарифів  та тарифів м.Києва.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував про дату наступної сесії Кременчуцької міської ради, що 
відбудеться  16 листопада 2017 року. 
 Оголосив   про    закриття    ХХVI   сесії    Кременчуцької    міської    ради  
VІІ скликання. 
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 


